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2024-03 c) Forretningsorden, årsmøtet 2024 
 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og 

denne forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til 

årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

 

1. Taletid 

 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å 

presentere forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden: 

- tre minutter for første innlegg 

- to minutter for andre innlegg og ett minutt for tredje innlegg 

Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.  

 

2. Behandling av forslag på årsmøtet 

 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele 

forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.   

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at 

årsmøtet aksepterer dette. 
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3. Stemmegivning 

 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart 

angi hvilken sak det skal stemmes over..  

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje 

ved å benytte skriftlig skjema.  

 

4. Protokoll 

 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har 

valgt til å føre protokoll. 

5.2 I protokollen innføres: 

- hvem som har hatt ordet i sakene 

- hvilke forslag som er fremmet 

- hvem som er forslagsstiller 

- hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak 

- resultatet av avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer 

5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.   
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2024-04 Signert protokoll, ekstraordinært årsmøte 2023 
 

Signert protokoll fra ekstraordinært årsmøte 21. juni 2023 er tilgjengelig på nettsidene, 

under  

Lye IL - Dokumenter - Årsmøter 

Merk: Ekstraordinært årsmøte godkjente 21. Juni 2023 protokoll fra årsmøtet 23. mars 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/
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2024-05 a) Idrettslagets beretning – hovedstyret, Lye IL 
 

Organisasjoner/tillitsvalgte 
 

Hovedstyret, Lye IL 

Leder Henning Topnesvåg 
Nestleder Ivar A Lomeland 

Kasserer Trond Sikveland 

Styremedlem Marianne Czisar 

Styremedlem Siv Una Hagen 

Styremedlem Cathrine Baklund Tunheim 
Styremedlem Monika Steiro 

Varamedlem Anja Bryne 

Representant i idrettsrådet: Trond Sikveland 

Representant i oppvekstteam Lye/Undheim: Henning Topnesvåg 

 

Styreleder/gruppeledere, idrettsgruppene 

Friidrett Morten Slettebø 

Håndball Anette Kvalbein 

Fotball Ivar A Lomeland 
Badminton Pål Nesse 

Innebandy Ole Laland Egeland 
Klatring Bård Magnus Wespestad   

Bordtennis Markus Zeeh 

Sykkel Kenneth Terjesen 

Idrettsskolen Hedda Z. Olavesen/Keth-Elin Vinningland  

 

Valgkomiteen, Lye IL 

Fotball Åshild Oma 

Håndball Anette Kvalbein 
Klatring Renate Vognsen 

Gruppestyrene for de tre største gruppene i idrettslaget har ansvar for å oppnevne hver sin 

representant til valgkomiteen i idrettslaget.  

 

Kontrollutvalget 

Leder, Kontrollutvalget Kjell Tjåland 
Medlem, Kontrollutvalget Ingve Skogen 

 

Kontrollutvalg for 2023 har bestått av de samme medlemmer som sesongen før. Dette har 

gitt god kontinuitet de første årene med eget kontrollutvalg i idrettslaget, slik at både 
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hovedstyret og kontrollutvalget har hatt mulighet til å bli godt kjent med prosesser og 

ansvar. I 2023 har kontrollutvalget vært særlig involvert i dialog rundt arbeid, vurderinger og 

beslutninger for prosjekt ny aktivitetshall. Det vil være naturlig å fortsatt involvere 

kontrollutvalget tett, også i fortsettelsen av prosjektet. Det vil være særlig aktuelt når der er 

behov for å gjøre vurderinger og veivalg av større betydning, og ved eventuelle endringer og 

milepæler i prosjektet. I sin beretning har kontrollutvalget gjentatt anbefalingen om å 

tilgjengeliggjøre protokoller fra styremøter og lignende bedre, gjennom egnet digital løsning. 

Hovedstyret viser til eget punkt om digitale løsninger for temaet for generell status for 

forbedringer og fornying på det området. Spesifikt for protokoller, er dette nå gjort 

tilgjengelig for nyere år, via åpne nettsider.  

Hovedstyret ønsker igjen å takke kontrollutvalgets medlemmer for god og viktig sparring og 

innsats, gjennom en særlig spennende sesong for Lye IL.  

 

Ansvarsfordeling, hovedstyret (overordnet) 

9. mai 2024, i oppfølging av årsmøtet i 2023, gjennomførte nytt hovedstyre 

konstitueringsmøte. Det nye styret konstituerte seg med ansvarsfordelingen under (utover 

valgte mandat).  Rollefordelingen videreføres som forrige år, med noen klargjøringer for 

ansvarsområdene: 

- Marianne: Medlemsansvarlig (Monika bidrar ved særlig behov, og har sammen med Siv Una 

også grunnleggende kunnskap om funksjonalitet og muligheter i KlubbAdmin for å sikre at 

flere kan nødvendige oppgaver og vi er mindre sårbare.) 

- Siv Una: IT/kommunikasjon - nettsider, sosiale medier, digitale løsninger (inkludert 

sekretærarbeid og medlemskommunikasjon utover det som knyttes til 

medlemsskapsadministrasjon). 

- Cathrine: Barneidrettsansvarlig, overordnet ansvar i Lye IL for å 

o sikre gode rutiner for å spre informasjon om idrettens barnerettigheter og 

bestemmelser om barneidrett i alle ledd i idrettslaget. 

o oppfordre til at idretter og grupper samarbeider, koordinerer og videreutvikler et 

mangfoldig og variert aktivitetstilbud for barna i idrettslaget. 

o arbeide for at alle barn blir inkludert i idretten, og at kostnaden for å drive idrett 

(som også inkluderer utstyr og reise, ikke bare treningsavgift) bør være lavest mulig. 

- Monika: Arrangementsansvarlig/årshjul (overordnet ansvar for å ivareta årshjul og særlig 

sørge for igangsetting av forarbeid for hovedstyrets arrangementer. Hele styret deltar i 

faktisk planlegging og gjennomføring) 

- Henning: Hovedstyrets leder, ansvarlig politiattester/trenerattester 

- Trond: Kasserer (økonomiansvarlig) 

- Ivar: Hovedstyrets nestleder, sponsoransvarlig, Coop medlemskap 

- Anja/Monika: Klubbhusutleie, utstyr/vedlikehold, dugnadsbehov (rengjøring, oppgraderinger 

mm) 
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Idrettsåret som gikk 

Hovedstyret 

Sesongen har vært hektisk for hovedstyret, og der er mye spennende som foregår rundt 

arbeidet med ny hall. Vi feiret 40-årsjubileum, og har satt i gang, og jobbet med ulike initiativ 

for forbedringer. Noe pågår fortsatt, og annet er planlagt videre. Det vil særlig kreve mye 

innsats for å sikre finansiering til ny hall, og deretter bygging og planlegging av driftsmodell 

for denne, for hovedstyret og mange andre i idrettslaget.  

17. mai 2023 fikk Ivar nesten frie tøyler til å sørge for ble markert med et skikkelig 

jubilantopptog fra Lye IL, til folketoget på Bryne. Dette ble – selvsagt - en suksess, med 

strålende oppmøte, stort engasjement, og vi ble belønnet med pokalen for årets beste 

innslag i toget.     

      

Hovedstyret har gjennomført jevnlige, ordinære styremøter gjennom året. 

Styremedlemmene har også vært aktive utenfor møtene, for oppgaver det ikke er nødvendig 

foregår i et styremøte.  

Hovedstyret har stilt med representanter i de fleste gjennomførte møter i idrettsrådet og 

oppvekstutvalget, og ser at dette er arenaer hvor det er nyttig at vi er til stede.  

Henning har deltatt i oppvekstteamet. Der er det møte ca kvartalsvis. Deltagere er Lye IL, 

Undheim IL, Undheim ungdomdisco, Lye barne- og ungdomsskole, Speideren, Time 

Kommune, Politiet. m.fl. Tema er aktuelle tema, som problemstillinger og utvikling i vårt 

nærområde (Lye/Undheim) spesielt med tanke på rus og kriminalitet og hvilke tilbud som 

finnes.  

Trond har deltatt i Time Idrettsråd TIR), et samarbeidsorgan skal arbeide for best mulige 

forhold for idretten i kommunen, og det skal være en arena for samarbeid mellom lagene, 

og de kommunale myndigheter og mellom lagene og idrettskretsen. Vår opplevelse er at TIR 

heier på mangfold og bredde idretten, hvor det er plass til alle. TIR har også uttalt sterk 

støtte for våre planer om ny aktivitetshall, særlig med tanke på hvor få gode tilbud der er for 

klatring i kommunen og nærområdene.  
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Time kommunes kontaktkonferanse ble denne gangen arrangert i Klubbhuset vårt på Lye, 

som et vellykket, kjekt arrangement 21. februar 24. Hovedstyret var vertsskap. Mer enn 50 

gjester fra ulike lag og organisasjoner i kommunen, samt kommunens representanter og 

engasjerte politikere, fikk blant annet med seg en flott presentasjon av Lye IL og våre planer 

for ny hall i bygda. Et annet høydepunkt var det humoristiske og musikalske innslaget “Heftig 

& Frivillig”, med Tor Øyvind Skeiseid og Aril Schøld. 

 

         

 

Siv Una og Cathrine fikk dessuten gleden av å delta på Sparebankstiftelsen SR-Bank sin årlige 

konferanse, FOR ALLE, i januar 24, som ga mye nyttig input fra spennende prosjekter, 

engasjerende foredragsholdere og gode tips og innspill til søknader om prosjektmidler.  
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Idrettsgruppene, aktivitet og medlemstall 

Et høydepunkt for året, var nok for mange av våre medlemmer hverken jubileum, 17. mai 

eller gode kaker. For våre yngre fotballspillere, var det nok utvilsomt den dagen de fikk sin 

egen gave fra selveste Erling Braut Haaland, selv om den ikke ble overlevert personlig av 

helten.  

 

Bordtennis- og sykkelgruppene, som våre nyeste, har fått god fart og har stor aktivitet. 

Bordtennisgruppen spiller nå aktivt seriespill, og har sammen med klatregruppen tatt 

initiativ til å prøve ut åpen kafeteria i Klubbhuset. Bordtennisgruppen arrangert ferietilbud 

med støtte fra kommunen i høstferien 23, og igjen i vinterferien 24, da sammen med 

klatregruppen og badminton. 

Hovedstyret er opptatt av å kontinuerlig vurdere ønsker fra ungdom og andre aktuelle 

muligheter, med sikte på å kunne etablere nye grupper preget av lav terskel for deltagelse 

og hovedfokus på aktivitet og samspill. Vi har klare ambisjoner om at idrettslaget skal ha et 

tilbud til barn og unge, med en bredde og tilgjengelighet som gjør det mulig for alle å finne 

noe de ønsker å være holde på med. Dette tror vi også vil være viktig for å klare holde flere i 

aktivitet lenger, gjennom tenår og ungdom.  

Med de tallene vi har fra medlemsregisteret, har vi nå godt over 500 medlemmer, og det kan 

se ut som at der det siste året er mindre frafall i barneskolealder. Der er faktisk en god 

økning i aldersgruppen 6-12 år, som også er den aldersgruppen vi har flest medlemmer. Fra 

tenårene og oppover, holder tallet seg stabilt overordnet. Dette igjen betyr at vi enten ikke 

klarer få med oss mange nok i overgangen mellom barne- og ungdomsskole, eller at vi ikke 

klarer holde på mange nok senere. Med andre ord, selv om samlet medlemstall er på riktig 

vei, ser hovedstyret at vi fortsatt har utfordringer med å skape engasjement, motivasjon og 

fellesskap for medlemmer i ungdomsårene.  

Flere av gruppene i idrettslaget opplever økende medlemstall, andre ligger stabilt eller har 

opplevd en nedgang. Felles for gruppene som opplever øke, er at de enten er store grupper 

og eller har hatt høy grad av aktivitet og initiativ gjennom sesongen. De andre er i 

utgangspunktet mindre grupper, flere har også lagt stor innsats i å skape aktivitet og 

interesse. Det er en kjent sak at barn og ungdom oftere ønsker delta på aktiviteter med 
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venner, som igjen lett fører til at flere slutter på en gang, eller at det kan være vanskelig å 

engasjere flere nye medlemmer i de små gruppene. Hovedstyret setter stor pris på innsatsen 

mange frivillige gjør hvert år, og håper se at også gruppene som har frafall klarer å snu 

utviklingen framover.  

Særlig håper og tror hovedstyret at den nye aktivitetshallen vil kunne ha stor betydning for å 

styrke medlemsveksten og holde flere lenger, i alle gruppene, både gjennom flotte, nye 

fasiliteter, samt flere tilbud og bedre kapasitet. Der foregår i det hele tatt mye positivt og 

spennende i idrettslaget, og hovedstyret henviser til gruppenes egne beretninger for å lese 

mer om dette.  

Hovedstyret minner også om at gode ideer og innspill til videre forbedringer og positiv 

utvikling, som alltid, er hjertelig velkomment, enten til hovedstyret eller de enkelte grupper 

og lag. Ikke minst, er flere frivillige krefter kjærkomment i alle lag og grupper.  

Videre gjentar hovedstyret fjorårets oppfordring til alle gruppene, om kontinuerlig å vurdere 

potensiale og muligheter innenfor egne rammer for flere og/eller nye alternativer som kan 

være med å motvirke frafall og oppmuntre flere til å fortsette som aktive. 

Hovedstyret ønsker at Lye IL er og forblir et idrettslag for alle, ikke for de få.  
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Årsfest / jubileumsfest 

I 2023 valgte hovedstyret å ikke arrangere egen årsfest første del av året, og planla heller for 

en heidundrende jubileumsfest på idrettslagets stiftelsesdato, 23. September. 

 Aktivitetsdagen ble lagt til samme dato, og vi feiret slik idrettslaget fra morgen til kveld 

(noen antagelig fra morgen til morgen). En av våre gode sponsorer, Tubedrill, leide inn Jens 

Budsberg for å spille opp til dans for kvelden. Vi markerte jubilanter, lyttet til tale fra 

hovedstyrets leder og videohilsen fra ordfører Andreas Vollsund. Gjestene ble også 

overrasket med et humorinnslag av Tom Veum aka Hagbart Sebelius, og Trond Roy Pedersen 

styrte festen som konferansier. En del mimring og gamle historier sørget han også for at 

forsamlingen fikk glede av.  

Jærgården Kvalbein serverte nydelig middag, som vanlig, og kakebordet bugnet av godsaker. 

For anledningen valgte hovedstyret å benytte ambulerende sjenkeløyve, for salg av rimelig 

priset alkohol i baren. Ved ankomst fikk gjestene utdelt velkomstdrink, bonger for drikke til 

maten, samt en “Lye IL goodiebag” med vårt eget, nye Lye IL-håndkle.  

Festen hadde 18-årsgrense, Polenkomiteen stilte opp med folk til bar, servering og vakthold, 

og kveldens rett over 160 deltagere var enige om at kvelden var storartet! Medlemmer 

under 18 år fikk utdelt hver sin, flunkende nye Lye IL bag fra Umbro under aktivitetsdagen.  
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Aktivitetsdagen 

I 2023 valgte hovedstyret å samkjøre aktivitetsdagen med jubileumsfesten, og dette 

opplevde vi som vellykket. Nok et år var vi forholdsvis heldige med været, selv om 

jubileumsdagen inntraff noe senere på høsten enn normalt for aktivitetsdagen. Vi hadde 

glede av mange glade og ivrige besøkende og mye aktivitet, og manglet kun to av 

idrettsgruppene med tilbud på dagen. Dette året valgte vi å ikke selge grillmat, grunnet alt 

annet som foregikk samme helg, og merket oss at dette var savnet. Til gjengjeld hadde vi 

vanlig kiosk, store, flotte jubileumskaker som fikk (gratis) bein å gå på, og både ordfører 

Andreas Vollsund stilte opp for en liten tale, og kommunens kulturgeneral, Stian Langeland. 
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Arrangement/turneringer - idrettsgruppene 

Hovedstyret viser til idrettsgruppenes egne beretninger, for mer informasjon om ulike 

arrangementer og turneringer i deres regi.  

 

Digitale løsninger, samt kommunikasjon, samhandling og informasjon i og fra idrettslaget 

Ansvarlig for IT og digitale verktøy samarbeider med Zeeh Design for videre løft og 

forbedringer av nettsider. Mye er bedret, og der er mer aktivitet overordnet. Der gjenstår 

fortsatt mye, samtidig som sidene uansett skal holdes vedlike kontinuerlig.  

Der er lagt til egne sider med nyttig informasjon om støtteordninger og andre tilbud i 

nærområdene, struktur og dokumenttilgang er på bedringens vei, veileder for bruk av Club 

Intersport, nyhetsplasseringer og generell forbedring av innhold og bildebruk. 

Pågående arbeid er for eksempel gjennomgang med opprydning og forbedring av sider for 

utleie av klubbhus, etablering av egne prosjektsider for ny aktivitetshall og overgang til bruk 

av kontaktskjema fremfor kontaktoversikter med personlige telefonnummer og 

epostadresser liggende ute.  

Arbeid som er planlagt og forberedes, omfatter struktur og rammer for å legge bedre til 

rette for større grad av bidrag og aktivitet fra de enkelte idrettsgruppene, gjennom egne 

grupperedaktører. Dette skal innebære å gode føringer og retningslinjer for innhold, 

utseende og personvern, sikre hensiktsmessig tilgangsstyring og ansvarsfordeling, samt se 

innhold på nettsidene i sammenheng med bruk av sosiale medier og andre kommunikasjons- 

og informasjonsløsninger.  

Mitt Varsel er bestilt og klart for å ta i bruk, admin- og forvalterroller er fordelt. Løsningen 

forberedes for tilgjengeliggjøring på nettsidene ila kort tid. Dette vil gjøre 

varslingshåndtering langt sikrere og løser krav om å kunne varsle anonymt. Løsningen 

forenkler og legger til rette for god og riktig håndtering, gjennom gode prosesser. 

Etter utprøving av Idrettens Office, var konklusjonen at dette verktøyet ikke var dekkende 

for behov og ønsker i Lye IL, og ble derfor skrinlagt. Etter kartlegging og vurdering av 

alternativer, vil vi nå jobbe videre med en kombinasjon av Spond Club/Spond App og Google 

for NonProfit. Hovedstyret har også blitt enige om å ta i bruk Spond Club som 

medlemsregister, for enda bedre helhetlig og funksjonell løsning på tvers av funksjoner, 

roller og ansvar.  

Overgang til nytt medlemsregister er en omfattende jobb, og viktig forberede godt. Det 

krever mye tid og innsats å etablere en hensiktsmessig struktur, involvere gruppene på riktig 

nivå, teste resultatet og sikre at alle får nødvendig opplæring før medlemsregisteret blir 

endelig overført til Spond Club. Grunnet kapasitet, og en vurdering av risiko for å gjøre 

endringer for nært utsendelse av årets medlemskontingent, har dette lagt på vent en stund. 

Dette vil bli arbeidet videre med i etterkant av årsmøtet. IT-ansvarlig har fått 

administratortilgang og har startet på første utkast og vurderinger til hierarki, for å ta videre 

med medlemsansvarlig og økonomiansvarlig i en første gjennomgang, og deretter 

representanter fra gruppene, samt resten av hovedstyret.  
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IT-ansvarlig har videre bestilt og fått administratortilgang til Google for NonProfit, med mål 

om å ta i bruk dette verktøyet for lagring og tilgjengeliggjøring av dokumenter i Lye IL, samt 

opprettelse av epostgrupper/-kontoer knyttet til roller og grupper/styrer, hvor tilgang kan 

overføres fra person til person ved endringer. Her vil også gruppene involveres når dette er 

klart nok, for å bli enige om best mulig struktur, rammer og fordeling av roller og ansvar.  

Parallelt med dette, vil der bli gjort en opprydning av ulike sider, grupper og kanaler som 

eksisterer i sosiale medier per i dag, og etablering av tydeligere rammer og struktur. Det er 

fortsatt viktig å få en bedre kontroll over hvilke kanaler som er i bruk i idrettslaget, til hva, 

legge til rette for godt vedlikehold og eventuell avvikling der grupper eller lag ikke lenger er 

aktive. God kontroll av eventuelle personopplysninger og bilder er også viktig å sikre.  

Mer aktivitet med høyere kvalitet på nettsidene og sosiale medier, tror vi kan legge til rette 

for mer deltagelse og aktivitet, flere nye medlemmer og redusert frafall, samt bedre tilgang 

på kandidater til tillitsverv i idrettslaget. For forbedringer og utskiftninger av løsninger vil det 

være viktig å sikre god opplæring til de som trenger det, i og på tvers av løsninger og 

organisering.  

 

Inntekter 

Som før er idrettslagets hovedinntekter en sum av kontingent, kommunalt driftstilskudd, 

grasrotandelen, tilskudd fra NIF, sponsorer og dugnadsinntekter.   

Idrettslagets største kostnader dette året har omfattet sportslig utstyr, avskrivninger, leie av 

fotballhall, regnskapshonorar, påmeldingsavgifter, premier og jubileumsfesten 

Framover vil det kreve mye å finne inntekter for ny aktivitetshall, både for å finansiere 

byggeprosjektet, og for å sikre en bærekraftig driftsmodell. 

 

Klubbhuset og eiendeler 

Klubbhuset leies ut til private eller andre organisasjoner 1-2 ganger per mnd for diverse 

arrangement. Klubbhuset brukes også jevnlig til for eksempel møter, arrangement og 

turneringer av ulike grupper, lag og styrer i idrettslaget. Utleieordningen gir idrettslaget en 

god ekstrainntekt når lokalene likevel ellers hadde stått tomme, og fungerer bra. 

Inntektsmessig er 2023 noenlunde likt som for 2022, selv om hovedstyret endret priser 

fordelaktig for tillitsvalgte i 2023.  

Det er også god aktivitet i klubbhuset blant interne grupper, i form av møter og andre 

arrangementer, kiosk ved kamper og turneringer osv. Våren 2024 vil også bordtennis- og 

klatregruppen prøve ut egne kvelder med åpen kafe. Dette er hovedstyret positive til, og tror 

med god informasjon om tilbudet, kan der være interesse for dette i bygda.  
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Priser, utleie 

Hovedstyret har valgt ikke endret priser for utleie siden i fjor, og prisene under gjelder 

fortsatt.  

Hovedstyret, kontrollkomite, valgkomite og gruppeledere: 

- 24 t – kr 1500,- (inkl. utvask) 

- Eventuell dag 2 – kr 1500,- (inkl. utvask) 

Trenere og andre tillitsvalgte: 

- 24 t – kr 2500,- (inkl. utvask) 

- Eventuell dag 2 – kr 1500,- (inkl. utvask) 

For andre:  

- 24 t – kr 3 500,- (inkl. utvask) 

- Helg – kr 5000,- (inkl. utvask) 

Hovedstyret har bestemt å fjerne standard mulighet for å booke klubbhuset til barneselskap 

i bookingløsningen, siden der ikke har vært bestillinger på dette senere tid. Det vil fortsatt 

være mulig å leie lokalene for dette, ved konkrete henvendelser og avtaler.  

For booking av lokalene bruker vi en digital løsning via våre nettsider, denne benyttes både 

ved utleie og for kostnadsfri bruk internt. Vi har fast hjelp som vasker klubbhuset hver 14. 

dag for at det til enhver tid skal være ryddig og rent, men vi oppfordrer alle som bruker 

klubbhuset til å rydde og gjøre rent etter seg ved intern bruk. 

For å unngå episoder med fester uten kontroll best mulig, krever hovedstyret nå at leietaker 

skal være over 25 år. Vedkommende forplikter seg personlig til å være til stede selv, for å få 

leie lokalene.  
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Prosjekt Fjellhallen – ny aktivitetshall 

Status pr nå er at det jobbes med finansiering av prosjektet. Vi har sendt inn søknad om 

spillemidler som er avslått i første omgang grunnet manglende finansiering. Men vi har fått 

positive signal fra Jæren Sparebank, samt 1.000.000 fra Sparebankstiftelsen Jæren. Vi søker 

videre i flere stiftelser. Vi har også fått aksept fra Jæren Sparebank om salg av navn på hallen 

som vil gi oss ytterligere egenkapital. Så fort vi har fått inn nok egenkapital til at vi ser det er 

forsvarlig å gå i gang så vil vi gjøre det. Forhåpentligvis skjer det i løpet av 2024. 

Prosjektgruppen jobber i tillegg med å engasjere frivillige for mer eller mindre kompetent 

innsats av de fleste former til arbeidet med hallen, både i forkant, for byggingen, og etter 

hvert vil det også være viktig å ha gode folk å fordele en del ansvar på for drift og 

vedlikehold av hallen.  

 

Vi har fått vist frem prosjektet til politikere og kommune ved flere anledninger, og alle er 

positive og heier på oss. Hovedstyret takker særlig prosjektgruppen for godt arbeid 

underveis. 

 

Profilering 

 

I 2023 la vi ekstra vekt på 40-årsjubileet for profileringsutstyr, og 
Ivar fikk designet og trykket opp flotte handlenett i store mengder 

og egne Lye IL-håndklær, for utdeling til voksne medlemmer og 
samarbeidspartnere i forbindelse med jubileumet. Medlemmer 

under 18 år kunne hente hver sin, flotte og knallblå Lye IL 
treningsbag fra Umbro gjennom jubileumsaktivitetsdagen. 

 

 

Mot vinteren kjørte vi en ny runde salg av de gode, populære coachjakkene, etter stor etterspørsel, 

og planla en ny runde salg av Lye IL hettegensere på nyåret for 2024.  

Alt dette lar seg gjøre til gode priser, takket være gode sponsorer vi håper får gleden av å se igjen sin 

firmalogo “på alle kanter” i området, enten det er sol og badevær, eller regn og riskevind.  
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Sponsorbidrag og samarbeid    

Sponsoransvarlige Ivar har, som alltid, jobbet jevnt og trutt med å ivareta våre eksisterende 

sponsorer, og samtidig sikre at nye kommer til. I 2023 mistet vi dessverre et par 

skiltsponsorer, samtidig som vi fikk to nye med på Lye-laget: Budeng og Mesterbygg Bryne. 

Øvrige, eksisterende sponsorer stiller lojalt opp også videre, noe vi setter stor pris på som en 

viktig del av idrettslagets inntekt. Det vil ikke bli mindre viktig fremover, når vi skal finansiere 

bygging av den nye aktivitetshallen, og – ikke minst – planlegge for god, bærekraftig drift av 

hallen, som eiere.  

Jæren Sparebank er en engasjert og solid sponsor vi er stolte og takknemlige over å ha i 

ryggen. Det er sjelden et nei å få om vi kommer med gode ideer vi ønsker bidrag til, og vi er 

sikre på at hovedsponsor vil være viktig for oss også i byggingen og drift av ny aktivitetshall.  

Jærgarden Kvalbein er en trygg bidragsyter gjennom månedlige beløp. Zeeh Design gir god 

støtte og praktiske bidrag til nettsidene våre. Sponsorer som Tubedrill, Kran & Spesialløft og 

Tungblikk Kran stiller stadig opp sammen med Jæren Sparebank for profileringsutstyr, i 2023 

av større omfang enn ellers, gjennom handlenett, handkle og bagger i anledning vårt 40-

årsjubileum. Som nevnt om jubileumsfesten, slo Tubedrill også til med å leie inn Jens 

Budsberg for god musikk og stemning for alle som var med oss å feire 40 år. 

Profilerte klær og utstyr er alltid populært, og etter stor etterspørsel ble der også kjørt en ny 

runde med coach-jakkene fra Umbro via samarbeidspartner Intersport Bryne. Jakkene ble 

solgt for en god pris til medlemmene, ved at Intersport stilte med godt redusert pris, i tillegg 

til at hovedstyret igjen sponset medlemmene med å ta en del av kostnaden per jakke. Zeeh  

I tillegg til bedriftene, er der stadig vekk også enkeltpersoner som bidrar på måter som er 

verdt å nevne i samme avsnitt.  

 

Åshild Oma sørget for flotte jubileumskaker både dag og kveld 
på 40-årsdagen, mens vaktmestrene i Lyehallen gir oss “det lille 

ekstra” ved slike arrangementer, og er til god støtte. 

 

For å takke sponsorene våre for den viktige støtten, reiste sponsoransvarlig (Ivar) tradisjonen 

tro til samtlige sponsorer for årets julehilsen og julekonfekt i desember. Konfekten blir 

pakket inn med kjærlighet og godt humør av hovedstyrets beste gaveinnpakkere, og har blitt 

en årlig tradisjon sponsorene gir tydelig uttrykk for å sette pris på og opplever at viser at vi 

setter pris på bidragene de gir i ulik form.  
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Se under for oppdatert oversikt over våre sponsorer, denne er også tilgjengelig på 

nettsidene våre, med logoer. Ivar setter alltid pris på gode forslag til nye sponsorkandidater 

han bør ta en prat med – ikke minst setter han pris på å høre fra bedrifter som selv tar 

initiativ til å bli en av våre støttespillere!  

 

Hovedsponsor 
 

 
 

Skiltsponsorer 
 

Bergene Maskin 

Grunnservice 

SI Bygg Varhaug 

Ok Bad 

Kverneland fysioterapi 
Bryne Rør 

Block Berge 

El Team 

Intersport M44 

Lye bil 
Oma Elektro 

Masiv 

TS maskin 

Lars Ohma 

Aktiv Eigendom 

 

Monter Bryne 

Din bruktbil Kleppe 

Solvind Åsen 

JærTaxi 
M&A Tjemsland,Vigrestad 

Coop Extra,Lye  
JærRevisjon Bryne 

Tubedrill, Nærbø 

Pizzabakeren Bryne 

Fagmøbel, Klepp 

AC-senteret Lye 

Snellå, Bryne 

Loftheim Renovasjon, Bryne 

Tungbil lakk AS Lye 

Verdal kran og kjetting AS, Lye 

 

Kverneland Group 

Bankers Pizza 

Jæren Kabel 
Naturstein Muring Steingodt Lye 

Extralift  Ree 

Toyota Sør, Bryne 

Jærgarden Kvalbein Catering 

Jærbladet 
Solvind 

Mesterbygg Bryne 

BUDENG 

Sterling 

Datahjelpen IT 

Transtec, Lye 

 

 

 

  

https://lyeil.no/lye-il/sponsorer-2020/
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Status handlingsplaner, lang sikt 

- Ny aktivitetshall – besluttet og igangsatt i 2023, pågår 

- Lysanlegg stadion – ikke noe nytt 

- Ballbinge sammen med FAU - Time Kommune fant ikke rom for ballbingen i 

budsjettet på kort sikt, hvilket trolig betyr prosjektet tidligst kan realiseres i 

2026/2027. Samlet prisoverslag for ballbingen fra april 2022 er kr 3,3 mill, hvorav 

årsmøtet i 2022 vedtok at Lye IL kan bidra med et tilskudd på kr 300 000,-.  

- Større bredde gjennom egne, lavterskel tilbud for store barn og ungdom i tillegg til 

organiserte lag, med formål å holde flere i aktivitet lenger – Pågår 

o Dialog med kommunen om halltid i idrettsbarnehagen på Vestly, samt mulige 

tilskuddsordninger. 

o Vurdere nye tilbud og ordninger.  

- Økt aktivitet i hele idrettslaget – Pågår/kontinuerlig innsats 

o Ser bedring overordnet, samtidig som enkelte grupper har noen utfordringer 

med frafall/manglende rekruttering. 

o Ny aktivitetshall vil klart gi positiv driv til aktivitet i idrettslaget, likevel viktig å 

arbeide målrettet med, på alle områder.  

- Digitale verktøy og bedre struktur for samhandling og kommunikasjon i idrettslaget – 

Pågår 

 

Status handlingsplaner, kort sikt 

- Lye IL 40 årsjubileum, og aktivitetsdag september 2023 – OK 

- Etablere mer stabil finansiering av “inkluderingsfond” - Pågår 

- Klubbhåndbok for Lye IL - Pågår 

- HMS-håndbok for Lye IL – Kontinuerlig arbeid 

- Nettsider – Kontinuerlig arbeid  

- Nye trenerattester - OK 

- Førstehjelpskurs – OK  

- Hjertestarter – OK 

- Aktivitetsdag i september – Planlegges for 2024, etablert for fast tidspunkt i årshjulet 

- Ta i bruk ny, anonym løsning for varsling – Løsning på plass, implementering pågår 

- Spond Club/Spond App for hele Lye IL, og som nytt medlemsregister - Pågår 

- Google for NonProfit dokumenthåndtering og epostkontoer - Pågår 

- “Byttehylle” for medlemmer - pågår 

- Forsterket, helhetlig ansvar og rammer for dugnader, og søknader om stønader mm - 

Planlegges 
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Planer framover 

- Finansiere og bygge ny aktivitetshall!  

- Forsterke fellesskapsfølelse og samhandling blant tillitsvalgte og trenere i Lye IL, på 

tvers av grupper og nivåer.  

- Fullføre arbeidet med en god og nyttig Klubbhåndbok for bruk og støtte for 

tillitsvalgte med flere.  

- Videre arbeid med HMS i idrettslaget, inkl egen HMS-håndbok, foreldrevettregler, 

retningslinjer for HMS, varslingshåndtering, førstehjelpskurs og vedlikehold av 

hjertestartere. 

- Etablere og implementere god struktur, bruk og styring av digitale løsninger i 

idrettslaget, for bedre kontinuitet, oversikt og tilgjengelighet for tillitsvalgte, trenere, 

kontrollutvalget med flere.  

- Etablere felles retningslinjer og god tilgangsstyring for bruk av nettsider, eventuelt 

andre eksterne flater i sosiale medier. 

- Vurdere tiltak for å holde ungdom i aktivitet lenger. 

- Jobbe for økt aktivitet i hele idrettslaget. 

- Se på muligheter for å øke engasjement og eierskap for idrettslaget i nærområdene, 

gjennom muligheter for å være støttemedlemmer, eventuelt annet. 

- Kontinuerlig og god oppfølging for å sikre et riktig og oppdatert medlemsregister og 

treneroversikt, inkludert nødvendige politi- og trenerattester. 

   

Støttespillere 2023 

På vegne av Lye IL takker hovedstyret alle som har bidratt til drift og utvikling av idrettslaget, 

være seg sportslig deltagelse, tillitsvalgte, trenere, Time Kommune, hovedsponsor Jæren 

Sparebank, øvrige sponsorer mfl. Ikke minst takker vi alle våre medlemmer, familie og andre 

som stiller opp til dugnader og arrangementer eller på andre måter har bidratt til å sikre 

aktivitet i klubben gjennom nok et innholdsrikt, spennende og utfordrende år.  

 

Takk for i år! 

Hovedstyret ser fram til en ny sesong sammen med andre tillitsvalgte, trenere, medlemmer 

og foresatte. Vi håper på økt aktivitet, stort engasjement og stadig flere nye medlemmer. 

Takk for nok et godt idrettsår på Lye! 
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2024-05 b) Idrettslagets beretning – idrettsgruppene 

 

Årsmelding bordtennis 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2022/2023 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Markus Zeeh 2023 - 2025 

Nestleder Claudia Osorio Gonzalez 2023 - 2025 

 

Gruppestyrets sammensetning kommende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Markus Zeeh 2023 - 2025 

Nestleder Claudia Osorio Gonzalez 2023 - 2025 

Kasserer Anders Olavesen 2023 - 2025 

Styremedlem Espen Vorkinn 2024 - 2026 

 

Møter 

Februar 2023 opprettet Bordtennis et gruppestyre som består av 3 personer. Vi fikk en 

gruppeleder, sekretær og økonomiansvarlig. Vi hadde flere styremøter for å organisere 

aktiviteter, delvis inkludert trenere.  

 

Idrettsåret som gikk 

Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 12 40 

  

Etter sommeren 2023 har vi delt opp treningene, barn/ungdomstrening og voksentrening. 

Hver gruppe har 2 treninger per uke. På søndager har vi fellestrening. Gjennom hele 2023 

har gruppen vokst - både med flere barn og voksne. Vi har aktive medlemmer fra barneskole 

frem til pensjonsalder. Flere voksne som prøver seg for første gang i voksenalder har begynt 

og vi ser at bordtennis er et bra tilbud for alle aldersgrupper. På søndager har vi fellestrening 

med et oppmøte på minimum 20 personer. Dette skaper utfordringer siden vi fremdeles ikke 

har nok bord. Også på barnetrening har vi nå hatt mellom 20 og 25 personer, som er også et 

resultat av en bra strukturert og tilpasset trening.  
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Bordtennis var med på aktivitetsdagen i september og kunne sette preg på den. Noen uker 

senere i høstferie organiserte vi 3 dager med bordtennisskole: på formiddagen i samarbeid 

med SFO (57 påmeldte barn på 3 dager), etter lunsj var det åpent for alle barn og 

ungdommer (62 påmeldte barn/ungdommer). Dette er først gang det var et slik 

samarbeidsprosjekt mellom SFO og Lye IL.   

Året 2023 avsluttet vi med en sosialt samling i klubbhuset før jul med grøt, saft og kaffe og 

bordtennis etterpå. 

Positiv er 

at vi stadig vokser i antall medlemmer og samtidig har en veldig fast stor kjernegruppe som 

kommer til alle treninger 

Vi klarer å inkludere nye spillere - uavhengig alder og nivå 

Vi inkluderer en del flyktninger og har totalt aktive fra 10 forskjellige land 

Bra samarbeid med klatring som vi deler nesten all halltid med 

Vi fikk nytt lager etter sommeren som gi oss mer lagringsplass - men som i slutten av 2023 

allerede er fylt opp 

Utfordringer 

Før hver trening bruker vi ca 20 - 25 minutt for å sette opp alt utstyr. Mange som kommer på 

trening betyr også at vi trenger flere bord som igjen betyr at vi trenger mer tid for å sette alt 

opp. Etter trening må alt ryddes bort, noe som går litt raskere men tar også ca 15 - 20 min.  

For lagkamper trenger vi også tid i Lyehallen i helgen. Her trengs bedre rutiner framover slik 

at alle idretter har like muligheter og har tilgang til hallen i helgen.   

 

Arrangementer/turneringer/kurs 

I 2023 gjennomførte 3 personer trener 1 utdanning og tok flere trenermøter for å organisere 

trening bedre fremover. Trener 1 utdanning bestå av 90 timer i både teori og praksis. 

Praksisdelen blir i samarbeid med Norges Bordtennisforbund gjennomført på Lye. 

I desember deltok 10 personer (både voksne og barn) på et dommerkurs på Figgjo. I høst 

2023 startet vi med ett lag i 5. divisjon og hadde våre første hjemme- og bortekamper. Vi 

prøver å gjøre litt mer ut av hjemmekampene med kiosk og åpen tribune. Vi samler mye 

erfaring siden det er vårt første år.  

I November 2023 deltok 15 personer fra Lye på Figgjo/Rosseland open, til sammenligning så 

var det 1 person i 2022. Vi deltok også på kretsmesterskapet i desember og kunne ta med 

flere pokaler og gode plasseringer i forskjellige klasser.  
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Kommunikasjon, digitale verktøy 

I januar hadde vi 12 registrerte medlemmer, i slutten av året 40. Vårt FB-gruppe som vi 

brukte i starten for å kommunisere har 79 medlemmer, SPOND hadde rundt 45 til årsskiftet. 

Hos oss er det personer fra hele 10 forskjellige nasjoner som møtes for å spille bordtennis 

sammen.  

Som intern kommunikasjon bruker vi SPOND og FB, men vi er også aktive brukere på 

nettsiden og lager artikler om turnering og lagkamper. Dette fører til en god synlighet på 

Google og tiltrekker også voksne fra hele Jæren.   

Vi lagde plakater og brosjyrer til aktiviteter og en grunnleggende brosjyre for bordtennis 

med informasjon om treningstider, kommunikasjon og ikke minst medlemskap i Lye IL. 

 

Økonomi/Inntekter 

Hovedutfordringen er at vi fremdeles trenger utstyr. Flere aktive medlemmer betyr flere 

bord. For at 2 personer skal kunne spille trengs det bord og nett som koster rund 12 000 

NOK. Her går hoveddelen av pengene. Vi håper i 2024 å bli ferdig med den type investering. 

Vi er som fikk en bordsponsor i 2023 som stod for et av de 6 bordene som vi har nå. I tillegg 

ønsker vi å kjøpe 2 bord som i utgangspunktet hadde passet i budsjett for 2023, men som vi 

ikke var klar over før Januar 2024. De to bordene skal hjelpe med å dekke det akutte 

behovet vi har nå, og samtidig prøver vi å skaffe midler for å kunne har flere bord til som vi 

trenger for å gjennomføre arrangementer på Lye.  

Utstyr og lokaler 

Som sagt så koster utstyr mye, men det er stort behov for dette for at flere skal kunne delta 

på treninger. Dette jobbes det med. Vi har fått et større lager, men her kommer vi også snart 

på grensen. Og så bruker vi veldig mye tid på å sette opp alt til trening og rydde etterpå, som 

da er også en ekstra belasting for materialet. Blir gruppen stabil framover (eller vokser 

videre) trenger vi faste treningsfasiliteter. Dette må være et langsiktig mål for de neste 

årene. 

Dugnad 

Vi prøver å ikke ha „klassiske“ dugnader – vi vil heller bruke kompentansen som vi har i 

gruppen vår. Penger skal vi skaffe gjennom søknader eller drift av kiosk når det er 

lagkamper.  

Planer for kommende periode 
Januar 2024 startet vi med et klubbmesterskap og en klubbturnering for barn. Dette skal bli 

en ny tradisjon. Så fortsetter vi fram til sommer med lagkamper. Fra høsten av ser det ut til 

at vi kanskje stiller med 2 lag. Enten med 2 lag i 5. divisjon eller med ett i 4. divisjon og ett i 5. 

divisjon. Dette skal vi vurdere etter sommeren.  

Vi skal bruker ferien igjen for aktiviteter sammen med SFO og åpent tilbud. 2 dager i 

vinterferien har vi et samarbeid sammen med klatring og badminton. Dette syns vi er 

kjempebra.  
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Et fokus i 2024 skal bli å ha mer fokus på damer i bordtennismiljøet. Vi har mange små jenter 

som er aktive, men på voksentreningen er det hovedsakelig menn. Her må vi sette mer fokus 

for å utvikle og styrke en „satsing på damer i idretten“.  

Videreutdanning til trener 2 utdanning blir sannsynligvis ikke før 2025. 

Årsmelding badminton 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2023/2024 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Pål Nesse  

Nestleder Åge Steffen Prestø Andreassen  

Styremedlem Magne Lygren  

 

Gruppestyrets sammensetning kommende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Pål Nesse  

Nestleder Åge Steffen Prestø Andreassen  

Styremedlem Magne Lygren  

  

 

Idrettsåret som gikk 

Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 6 7 

Ikke så mye nytt. Vi har en som måtte slutte pga skade, men har fått inn 2 nye. 

 

Kommunikasjon, digitale verktøy 

Vi arrangerer treninger og legger ut informasjon på privat facebook side “Badminton Lye IL”  

Administrert av Pål Nesse 

 

Økonomi/Inntekter 

Hovedinntekt er fra medlemskontingent. 

Vi har hatt litt utgifter til ball og strenger. 

 

Utstyr og lokaler 

Gruppa har eget utstyr som vi selv har satt sammen etter godkjente mål. Vi har utstyr til 

utlån slik at nye medlemmer er velkomne til å delta og prøve ut aktiviteten. En dag i uken 

disponerer vi hele hallen og en dag i uken 4 av banene i hallen (2/3). 
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Det er litt slitasje på en del av nettene, og stengene. Vi vil ha behov for å gjøre noen 

reparasjoner her etter hvert.  

Status planer  

Målet vårt er å opprettholde aktiviteten slik den har vært de siste årene. Vi ønsker også og 

har som mål å få nye medlemmer som ønsker å delta. Nye spillere, uansett nivå, er 

velkomne til å være med og trene med oss. 

Vi har deltatt i 2 offisielle NBF turneringer, og en uoffisiell.   

 

Planer for kommende periode 
Turneringer har gitt mersmak, så vi planlegger å fortsette med dette neste sesong. Det er 

også dialog om en trimserie med andre klubber i regionen. 

Håper å få inn flere medlemmer. 

  

 

Årsmelding barneidrett  
 

Organisering   
Idrettskulen sin årsmelding fra 01.01.2023-31.12.2023 

Gruppestyret har i perioden hatt denne sammensetningen:   
Har ikke hatt styre i denne perioden. HS har valgt å legge idrettskulen under 
seg i påvente av et evt. styre.   

Gruppens medlemstall i dag er ca. 40 stk. Fordelt likt mellom gutter og jenter i alderen 3- 

5år.   
Jeg misstenker at de registrerte barna kommer ikke samsvarer med det antallet som har 

betalt medlemskontigent under allidrett på ka.nif.no sine rapporter. Dette grunnet jeg ser 

mine egne barn ligger feil her.  

Instruksjon og trening   

Treningen foregår 1 gang i uka, hver onsdag fra klokken 17-18. 
Gjennomsnittlig  fremmøte er ca 30-50 barn, likt fordel mellom gutter og jenter.   
Vi lager hinderløype og barna får leke fri lek gjennom hele timen. Vi avslutter alltid med frukt 

til alle barn.  

Trenere:  
Hedda Zwerg Olavesen og Keth-Elin Vinningland hovedtrenerer, de fleste foreldre hjelper til 

med oppsett av hinderløype og rydding etterpå.   

   

Årsmeldingen for gruppestyret undertegnes slik;   
Sted, dato, måned og år     

Trener/gruppeleder   
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12.02.2024, Lye, Hedda Zwerg Olavesen & Keth-Elin Vinningland  

 

Årsmelding klatring 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2022/2023 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode 

Rolle Navn Periode 

Leder Bård Magnus Wespestad 2022 - 2023 

Styremedlem Asta Salamonsen Kvalbein (ASK) 2022 - 2023 

Styremedlem Jan Kvalbein (JK) 2022 - 2023 

Styremedlem Marthe Slettebø Wespestad (MSW) 2022 - 2023 

 

Ansvarsfordeling, gruppestyret 

Styret foretok en fordeling av faste oppgaver ut fra nedenforstående liste: 

1. Oppfølgning av utstyr (sko, seler, tau osv.) - ASK 
2. Klatreveggen (vedlikehold og løyper) -JK 
3. Sekretær (referat og annen dokumentasjon) - JK 
4. Medlemmer (spond og klubbadmin) - JK 
5. Økonomi (brukt i forhold til budsjett) - JK 
6. Kursing (kursing av medlemmer) - JK 
7. Klatrestevner som vi ønsker å delta på - BMW 
8. Treninger - JK 

a. 18:00 - 19:00 
b. 19:00 - 20:00  
c. 20:00 - 21:00 

 

Trenere i klatregruppen Gruppe 

Asta Salamonsen Kvalbein 18:00 - 21:00 

Jan Kvalbein 18:00 - 21:00 

Renate Vognsen (avsluttet før sommerferien) 18:00 - 19:00 

Hege Petersen Gramstad 18:00 - 19:00 

Sigurd Gramstad 18:00 - 19:00 

Marthe Slettebø Wespestad 19:00 - 20:00 

Andrine Bjørnevik Ueland 19:00 - 20:00 

Bård Magnus Wespestad  19:00 - 21:00 

Mathea Hetland (Startet november -23) 18:00 - 19:00 

 

Året som gikk, valg/endringer gruppestyre, tillitsvalgte mm 
2023 bar preg av at arbeidet som ble lagt ned foregående år begynner å fungere, og en har nå fått på 

plass en stabil base med funksjonærer som regelmessig deltar på treninger. Når dette er nevnt så er 

arbeidet med å få med flere fortsatt pågående. 

Etter en innarbeidet modell fra 19-treningen, så startet vi opp en prøveordning med å få med 

utøvere fra 19-treninger som trener for de aller minste, hvor vi har fått med Mathea som trener. 

Dette er i et prosjekt hvor både trener og gruppestyre vil lage litt vei etter hvert som vi går. 
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19-gruppen har utvidet treningstiden med 15 minutter, slik at all oppvarming før trening nå 

gjennomføres andre steder i hallen, samtidig som 18-gruppen fullfører sin trening. Dette har på sin 

side ført til mer tid i klatreveggen for 19-gruppen, samtidig som klatregruppen har fått et behov for 

større areal. 

Gruppestyret har blitt godt kjent og har funnet en god samarbeidsmetode, hvor det har blitt 

gjennomført to gruppestyremøter hvor formelle saker har blitt behandlet og protokollført. Mange 

situasjoner blir i stedet for å bli behandlet på egne møter, tatt opp og behandlet fortløpende på 

treninger eller på e-post, noe som gjør at gruppestyret har en sjelden dynamisk arbeidsmetode. 

Forhold som ikke blir behandlet på møter, blir ved behov protokollført og deretter distribuert. 

Gruppestyret har også sett behovet for å inkludere foresatte, og fikk gjennomført et foresattmøte 

hvor det ble etablert et dialogpunkt. Planen er å få på plass en regelmessighet slik at en får tett 

dialog, og også får inkludert foresatte mer. 

Møter 
Gruppestyret har gjennomført 2 styremøter i perioden for å dekke opp relevant behov for møter. 

På møtene er det gjennomført fordeling av faste oppgaver som de respektive deltakere bør følge opp 

i inneværende periode. 

Utstyr 

Ved en tilfeldig kontroll av fester til sikringstau så ble det avdekket kritisk avvik som medførte at 

klatreveggen i sin helhet ble stengt for all aktivitet. Avviket viser et alvorlig hull i rutiner innad i 

idrettslaget.  

Samtidig så beviser saken også at regelmessig oppfølgning av sikkerhetsutstyr fortsatt er påkrevd. 

Gammel og defekt innretning ble fjernet, og nytt utstyr som innfrir de krav som er gjeldende er satt 

på plass. 

Klatregruppen har et greit utvalg av klatreseler og sko, men av og til er det for lite utstyr. 

Utfordringen med å fremskaffe mer utstyr er at en har begrenset plass til oppbevaring. Dette vil bli 

løst ved å bygge et eget mobilt skap som skal låses til vegg i hallen når dette ikke er i bruk. 

Klatreveggen 

En opplever økende trykk på kapasiteten, og ny klatrehall kan ikke komme tidsnok. 

Det har blitt gitt tilbakemeldinger at utøvere ikke kommer på trening, da mesteparten av 

treningstiden går med på å sitte å vente på tur.  

Gruppestyret arbeider i samarbeid med trenere kontinuerlig for å finne løsninger for å aktivere de 

som venter på tur. Det har siden før sommerferien også blitt et stort trykk på den lille buldreveggen 

under tribunen, som hjelper litt. 

Både klatrevegg og buldrevegg er i dårlig teknisk stand, og burde for lang tid siden blitt oppgradert og 

vedlikeholdt. Ingen av disse installasjonene innfrir krav til gjeldende forskrifter, og en løper en stor 

risiko ved videre bruk, og dette er et tema som hovedstyret straks må ta tak i. 

Medlemskap 

Det ble i foregående år innarbeidet en rutine som gir nye personer anledning til å prøve klatring på 5 

treninger. Dette viste seg spesielt i fjor å ha stor effekt på antallet medlemmer. 
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Veksten har vært nesten like positiv dette året, men en har samtidig sett at frafallet også har vist 

tydelig igjen. Resultatet har heldigvis vært positivt, men ikke i nærheten av medlemsveksten som en 

hadde i foregående år. 

Spond 

Bruken av Spond har vist seg å forenkle informasjonsflyten i alle ledd.  

Alle aktiviteter som gjennomføres planlegges i Spond, og alt oppmøte blir registrert slik at en får en 

detaljert historikk, og en blir dermed også i stand til å planlegge aktiviteter enda bedre. 

Idrettsåret som gikk 

Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 101 113 

Utøvere/medlemmer er inndelt i 3 ulike grupper, primært basert på alder, men i enkelte tilfeller er 

det etter dialog med foresatt(e) er medlemmer plassert i annen gruppe. Dette har vært begrunnet i 

enten evt. søsken eller medlemmets stagnering i kompetanse/utvikling. 

Alle tre gruppene trener både tirsdager og torsdager (antall medlemmer pr. gruppe er tall fra febr. 

2024) 

 Opp til og med 9 år, 44 stk. Treningstid: 18:00 - 19:00 

 Fom. 10 år, til og med 15 år, 48 stk. Treningstid: 18:45 - 20:00 

 Fom. 16 år, 35 stk. Treningstid: 20:00 - 21:00 

Gjennomsnitt oppmøte og deltakelse til treninger gjennom hele 2023 
De 15 mest aktive utøverne som er i klatregruppen har en oppmøteprosent på hele 71% i 

gjennomsnitt, hvor den med mest har 94,3% deltakelse på alt som er planlagt av treninger. 

Ettersom en har anledning til å komme på trening for å teste så oppleves fremmøte av personer som 

ekstra stort på enkelte treninger. Dessverre så er det kun ca 30% av de som benytter denne 

muligheten som blir faste utøvere. 

 18-trening 19-trening 20-trening 

 Tirsdag Torsdag Tirsdag Torsdag Tirsdag Torsdag 

Gj. snitt deltakelser 4 6 9 9 7 6 

Et gjennomsnitt oppmøtetall er over hele året og viser dessverre ikke de treningene med både 15 og 

20 personer i kamp om klatreinnretningene. 

Kapasitetsproblem 
Gruppens største utfordring er kapasitet på klatreveggen. Ingen av gruppens funksjonærer tørr å 

nevne det utenfor Lyehallen at det finnes klatrevegg i frykt av flere medlemmer. 

Ut over dette så ble det meste nevnt tidligere i denne beretningen, samt under samme kapittel for 

2022. 

Sikkerhet 
En godt innarbeidet rutine er at alle etterlever klatrevettplakaten, uansett om en er 4 eller 44 år 

gammel. En har sett en betraktelig stor nedgang i nestenulykker og problemer med et slikt fokus, og 

dette arbeidet vil alltid være pågående. 
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Når en avdekket alvorlige avvik i sikkerhet i selve klatreveggen så ble det igangsatt et enda mer 

detaljert arbeid rundt dette temaet.  

Dette har resultert i at ved utløp av året så er klatregruppens HMS-system 99% komplett. 

HMS-systemet er et omfattende system som dekker rutiner og prosedyrer, samt setter krav til 

dokumentasjon på alle ulike nivåer av gruppens aktiviteter. Løsningen er basert på de anbefalinger 

som Klatreforbundet har kartlagt ut fra bla. behov i Produktkontrolloven og øvrige forskrifter. 

Etter ferdigstilling vil HMS-systemet bli gjort tilgjengelig for gruppens utøvere, samt at funksjonærer 

vil bli gitt en mer inngående innføring i dette slik at en ytterligere reduserer risikoen for skader/uhell. 

Arrangementer/turneringer/kurs 
I løpet av året har det blitt arrangert 4 turer som gruppe til Air by Bolder i Tvedtsenteret på Forus. 

Dette er alltid en aktivitet som gir stor deltakelse av både utøvere og foresatte. På det meste så var 

gruppen på hele 90 personer som deltok. Mange utøvere reiser på egenhånd til Air by Bolder, noe 

som også viser godt igjen på teknikken disse klarer å opparbeide seg. 

 
 

Høyde mellom gulv og tak er ca 25 meter og maks høyde en kan klatre fra gulv er da 23 meter på det 

aller høyeste.  

Ut over tur til Air by Bolder har ikke klatregruppen deltatt på eksterne aktiviteter. 

Gruppens funksjonærer deltok på håndballgruppens kurs i skadeforebygging. Seansen var både 

informativ og lærerik, og det meste av det som ble gjennomgått er allerede godt implementert i 

klatregruppens aktiviteter. 
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Brattkortkurs 

 

Klatregruppen har to godkjente klatreinstruktører som i 2023 

gjennomførte 2 Brattkortkurs med totalt 8 deltakere. På grunn av 

lav deltakelse så har det ikke vært behov for å arrangere flere kurs. 

 

 

 

Juleavslutning 

  

Det ble så tidlig i august etterlyst juleavslutning fra enkelte utøvere, noe som viser at fjorårets 

konsept falt i smak. 

Torsdag 21.12.23 ble alle treninger avlyst og en inviterte utøvere med foresatte til juleavslutning. 

Dagen ble gjennomført med 58 personer som møtte opp, hvor det ble servert pizza og saft. 

Etter bespisningen kom det som mange hadde etterlyst før dagen, nemlig Kahoot! 

Det ble stort engasjement for denne som også var en kombinasjon av konkurranse og en 

presentasjon av året som nesten var slutt. 

Seansen i klubbhuset ble avsluttet med at alle oppmøtte utøvere fikk overlevert Klatrediplom for 

2023. 

Klubbhuset ble ryddet, og de aller fleste gikk ned i hallen hvor det ble spilt stikkball i to grupper, helt 

til en faktisk måtte fortelle alle at nå er det slutt. 

Kommunikasjon, digitale verktøy 
Pr. nå så tørr vi ikke gå ut å reklamere for klatring i Lye IL, da kapasiteten på veggen er sprengt. På 

bakgrunn av dette så har vi kun forsiktig tatt i bruk den nye hjemmesiden lyeil.no i tillegg til 

medlemshåndteringen som vi har i Klubbadmin og Spond. 

Det er fra klatregruppens hold etterlyst systemer for å få flyttet all klubbrelatert informasjon som bla. 

e-post og dokumenter bort fra private kontoer og utstyr, til en felles løsning i Lye IL, men dette ser ut 

til å ikke komme på plass med det første. Et viktig argument for å få en felles løsning på plass er at 

Lye IL også må etterlever GDPR. 

I mangel av en løsning i regi av idrettslaget, så bruker klatregruppens styre en felles privat konto til 

lagring av dokumenter. 
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Årsmelding sykkel 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2022/2023 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Kenneth Terjesen  

 

Gruppestyrets sammensetning kommende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Kenneth Terjesen  

 

Andre tillitsvalgte/frivillige i gruppen (kan fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Trener Espen Vorkinn  

 

Året som gikk, valg/endringer gruppestyre, tillitsvalgte mm 
Ingen endringer i gruppen. 

Møter 
Ingen møter utover treninger 

  

Idrettsåret som gikk 

Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 6 7 

 

Ryttere aktive på ritt. Noe få ryttere, som gjør organisering av treninger litt utfordrende. Det 

jobbes med å legge opp en mer spesifikk og konkret treningsplan for de eldre rytterne, mens 

for de yngre så er fokus på en kombinasjon av treningsglede, lek, balansetrening og 

trafikksikkerhet.  

 

Arrangementer/turneringer/kurs 

Kenneth deltok på ENC-kurs i Riga, Latvia. Utdanning til kommissær (dommer) på ett nivå 

under internasjonal. Planer om å få til Trener-1 kurs.  
 

Kommunikasjon, digitale verktøy 

Oversikt over verktøy og kanaler grupper og lag benytter seg av til informasjon og 

kommunikasjon, inkl ansvarlige. Ta også med eventuelle linker. Oppsummering av erfaringer, 

bruk og utfordringer. Frem til 31.12.2023 har vi benyttet oss av Facebook for 

kommunikasjon. (https://www.facebook.com/groups/534016038351074 ) 

Fra og med 01.01.2024 gikk vi over til Spond. ( https://group.spond.com/BJZSE ) 
 

https://www.facebook.com/groups/534016038351074
https://group.spond.com/BJZSE
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Økonomi/Inntekter 

Overordnet oppsummering av gruppens økonomiske situasjon, hovedinntekter og sentrale 

utgifter, innkjøp/investeringer. Fullt regnskap/budsjett i eventuelt eget avsnitt. Gruppen har 

i 2023 ikke hatt noen spesielle utgifter med unntak av avgifter til forbund og krets.  
   

Utstyr og lokaler 

Sykkelgruppen har hatt tilgang til gymsal på Vestly i vinter, men denne har i liten grad blitt 

benyttet da de fleste rytterne også deltar andre idretter som pågår på samme tidspunkt.  

Det jobbes med å sjekke mulighet for lånesykler (racer) til barn/ungdom, og evt. priser på 

dette. Et evt. innkjøp vil ikke gjennomføres før til 2025, tidligst. Om det i det hele tatt lar seg 

gjennomføre.   
 

Dugnad 

Det er så langt ikke foretatt noen dugnader i sykkelgruppen spesifikt. Dette på fordi samtlige 

av rytterne deltar på dugnad i andre grupper og det er ikke ønskelig å pålegge enda mer 

press rundt dugnader.  

 

Status planer  

Ryttere: Planer for året er deltakelse på lokale ritt og treninger. Ingen planer for reise. Det vil 

bli lagt opp til deltakelse på alle lokale ritt for de rytterne som ønsker det. Anslagsvis 8-10 ritt 

ila året. 
 

Dommer:  

Internasjonalt (Nordisk):  

Tour of Norway (Norge) og Gran Fondo UCI World Championship (Danmark)  

Nasjonalt:  

Oppdrag ikke fastsatt. 

Regionalt:  

Oppdrag ikke fastsatt. 
 

Trenere:  

2 aktive trenere i dag, plan om å få med en tredje ila sesongen.  

 

Det vil, om tid og økonomi tillater det, bli deltakelse på Trener-1 kurs for én eller to trenere.  
 

Annet 
Som en oppfordring / ønske til de grupper som har redusert aktivitet i «sommer-halvåret» 

(April – september), så er det mulighet for å være med på sykkeltreninger. Det satses på 

barn og ungdom (6-16 år), men treningene er selvfølgelig åpne for ALLE, uansett alder, 

erfaring og nivå. Det eneste som kreves er at man møter opp på sin sykkel, og bruker hjelm. 

Det anbefales også sykkelhansker, men det er ikke et krav.  
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Årsmelding innebandy 

Sesongen 2022/2023 

Organisering 

Gruppestyret har i denne perioden bestått av Ole Laland Egeland (leder), Heidi Løvbrekke (kasserer), 

Adrian Serigstad (styremedlem) og Kurt Borgund (materialforvalter).  

Styremøtene har stort sett hatt digital struktur og i større grad blitt tatt ved behov, i staden for faste 

tidspunkt. Mykje grunna stor nedgang i aktiviteter og berre to lag i sving.  

 

Aktive medlemmer: 

 Kvinner   Menn     

 0-5 6-12 13+ 0-5 6-12 13-19 20-25 26+ 

Lye 

Innebandy 
0 2 0 0 13 5 5 14 

Totalt medlemmer: 39 

Trening:  

Treningstidene til innebandygruppa har vert hovudsakleg tysdagar og torsdagar, med nokre fredagar 

på hausten. På grunn av lite spelere blei det ikkje G13 lag, og me har denne sesongen berre hatt 

Mini/Micro lag og herrelaget.  

Mini/Mirco (1-4. klasse) har hatt faste treningar på tysdagane og jevnt over har vert mellom 10-12 

stk på trening. Desse ungane har spelt minirunder og ofte har Lye hatt to påmeldte lag til 

turneringane.   

Herrelaget har slitt med både oppmøte og rekrutering, som medførte at laget i store deler av 

2022/23 berre spelte kampar. Med ein tynn, liten og gamal tropp har det blitt færre treningar enn 

planlagt. I året 2023 har laget knapt hatt 10 treningar. 

 

Trenere: 

Mini/Micro: Ole Johnny Berge 

Herre: Øyvind Haaland , Mats Tegle, Fredrik Risa og Jonas Oma (oppmann). 

 

Arrangement:  

Innebandygruppa har arrangert minirunde, ei kamphelg for G11 og  seriekampar for herrelaget 

denne sesongen.  

Minirunden i februar blei ein stor suksess, der fleire foreldre og trenere frå mini/micro laga var med å 

hjalp til. Det var god aktivitet i hallen frå kl 10 til 15, og 36 lag var påmeldte til turneringa! Tusen takk 

til alle foreldre og trenere som «heiv» seg rundt og ordna med hjelp i både kiosk og sekreteriat! Elles 

var spelere for herrelaget med å satt i sekreteriat og dømte kampar!  
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Oversikt kampaktivitet 

Herrelaget 

Herrelaget vant som vanleg både 1.div og 2.div, men ikkje heilt utan motstand. Det byrjar å merkast 

at det er gamle kara, få treningar og færre spelere som er tilgjengelige for kamp.   

Adrian Serigstad, Glenn Lervik og Håvard Rosseland Johansen deltok på flest kampar med 16 spelte 

kampar kvar, og Håvard vart beste poengplukkar med 52 mål/assist.  

Mini og Micro spelte minirundar (ca ei turnering i månaden) frå oktober til april.  

 

Tabell 1. div Herrer 21/22 

 

Tabell 2. Div Herrer 
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Statistikk 1.div  

 
 

Statistikk 2.div 
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Adelskalender pr 2022/2023:  

Kampar Poeng 

Fredrik Risa 250 Glenn Lervik 393 

Ole Laland 

Egeland 

231 Atle Laland Egeland 356 

Andreas Vollsund 215 Endre Vollsund 299 

Mats Tegle 203 Håvard Rosseland 

Johansen 

251 

Glenn Lervik  200 Børge Kluge  241 

Atle Laland 

Egeland 

195 Bjørnar Furenes  167 

Endre Vollsund  171 Robert Kluge  156 

 

Framover: 

Etter ein sesong med lite oppmøte på både kamp og trening, har herrelaget bestemt seg for å ta ein 

sesong til (2023/24 sesongen). Status pr desember 2023 er nok at det er stor usikkerhet til om det 

blir herrelag vidare enn nåværande sesong (23/24).  

 

Minilaga går det betre med og planen om å starta 1-2. klasse lag har absolutt fungert! Pr desember 

2023 er det 12-14 stk som har vert med på treninger og me håpar å halda gangen i dei yngre laga i 

mange år framover. To «gamle» travere i Børge Finnbakk og Bjørnar Furenes har tatt på seg 

trenervervet for denne gjengen.  

 

Ole Laland Egeland, leder for innebandygruppa 
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Årsmelding friidrett 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2023/2024 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Morten Slettebø  

Kasserer Morten Lende Olsen   

 

Gruppestyrets sammensetning kommende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Leder Morten Slettebø  

Kasserer Morten Lende Olsen   
 

Lye friidrett har hatt en stor nedgang i antall aktive utøvere. Vi har pr dags heller ikke et styre foruten 

leder og kasserer.  

 

Møter: 
Det har ikke blitt holdt formelle styremøter i løpet av året. Trenere og leder har diskutert og ordnet 

opp i saker i forbindelse med treningsøkter. 

  

Idrettsåret som gikk: 

Lye friidrett sliter med rekrutteringen men de 2 som har vært aktive dette året har prestert på høyt 

nasjonalt nivå i sine klasser. Vi har reist rundt på stevner rundt i Norge med mange flotte resultater. 

Utdrag av resultater fra vår og høst sesongen 2023: 

Framolekene i Bergen:  

Linea Slettebø J-15 fikk sølv i slegge med 38,81m, bronse i spyd med 32,71m og bronse i kule med 

10,23m 

Junior-NM: 

Eli Rosseland Salte J-16 klarte kravet til junior NM og fikk være med på dette arrangementet i 

Sandnes. Hun fikk her en flott 5 plass med ny pers i spyd på 37,01m 

Tyrvinglekene i Bærum: 

Linea Slettebø j-15 fikk gull i slegge med 41,35m, sølv i spyd med 35,40m og sølv i kule med 10,72m. 

UM(ungdomsmesterskap uoffisielt NM 15-19år) i friidrett: 

Linea Slettebø j-15 fikk gull i slegge med 41,05m og i kule med 10,91m samt sølv  i spyd med 34,40m 

Eli Rosseland Salte fikk en flott 5 plass i spyd J-16 med 33,42m 

Forutan desse litt større stevna var utøvarane med på flere mindre stevne lokalt i distriktet kor dei 

hevda seg veldig godt. 
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Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 15 15 

 

Størsteparten av medlemmene i friidretten er nå dessverre støtte medlemmer. Vi har for 

inneværende år hatt 2 aktive utøvere på 15 og 16 år som har hevdet seg godt nasjonalt innen kast. 

Lye stadion har vært samlingspunkt for kast utøvere fra flere steder i kommunene rundt da anlegget 

er veldig godt for kast og vi enda har vanlig gress. Kjekt å se at en kan samle de få utøverne innen 

kast på et sted slik at en kan få et treningsmiljø. 

Vi har forsøkt å starte opp liten gruppe på friidretten uten at dette har lykkes. Vi har samarbeidet 

med Bryne friidrett slik at de minste som ønsker å prøve har startet opp hos dem. De har også vært 

oppe og benyttet seg av utstyr og fasiliteter på Lye stadion. 

Vi ser ellers at Lye stadion blir brukt veldig mye til løping av folk i alle aldrer. Det kommer også til 

reisende fra området rundt for å bruke stadion. Det er veldig positivt. 

Vi håper at en skal få starte opp igjen friidretten for de minste igjen. En trenger da voksne som 

ønsker å investere i barna på Lye slik at de kan få prøve seg i friidretten som er mangfoldig og full av 

muligheter. 

Arrangementer/turneringer/kurs: 
Lye friidrett har ikke arrangert egne stevner dette året grunnet få utøvere. Vi har arrangert et myldre 

stevne sammen med Bryne friidrett. 

Utstyr og lokaler 
Lye friidrett har fått støtte fra Lyse i løpet av året til å kjøpe nytt kast utstyr da dette er noe gammelt. 

Status planer  
Planlegger å søke om mer støtte til å oppgradere styrkerom i kjelleren slik at dette kan bli et fullgodt 

rom for flere grupper på sikt. En ønsker også å oppgradere noe av kastutstyret utendørs som er noe 

gammelt.  
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Årsmelding håndball 
Styret for sesongen 2022/2023 har bestått av: 
 
Leder:    Anette H. Kvalbein  
Nestleder   Leif Kristian Holtet   
Kasserer:   Anita Fjellhem  
Materialforvalter:  Kenneth Storlid 
Sportslig leder  Håvar Braut     
Styremedlem:  Tom Wilkin  
Arrangementskomiteen: Rita Nevland  
Arrangementskomiteen: Lill Stine Egeland 
 
 

 
Styret har hatt jevnlige styremøter gjennom hele sesongen, styremedlemmene møtte 

fast på alle styremøtene. 
 
 

 

 
Generelt 
 
Håndballen på Lye har hatt en god aktivitet og mye gode tillitsvalgte i gruppa. Det har 
vært kjekt å få så mange nye minihåndballspillere i år, ett kull som må være noe av 
det største i klubbens historie. Vi ser også en økning på de øvrige lagene, og vi er 
heldige som har mange engasjerte foreldre med som trenere og medhjelpere rundt 
lagene våre. Styret vil takke alle som har bidratt gjennom sesongen 2022/2023, det 
gjelder både spillere, trenere, tillitsvalgte og foreldre/ foresatte som har stilt opp for 
oss. 
 

Økonomi 
Håndballgruppa har en sunn og god økonomi. Det har vært noe ekstra utgifter i 2023 
men det har også vært betydelig mer inntekter. Dette gjør at selv om vi har måttet ta 
noen større investeringer i form av drakter og utstyr så har vi godt med et overskudd 
også dette året. Det er kjekt å se at lagene våre er ivrige til å skaffe inntekter for å 
finansiere turer og sosiale aktiviteter, det bidrar til å forhindre utenforskap på våre lag 
og styrker også gruppas generelle økonomi. 
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Dugnader 
 
Vi har hatt 2 store dugnader i løpet av sesongen, det er salg av Bambusa – sokker i 
oktober og vakthold i forbindelse med Jærnåttå. Salget av sokker gikk bra også 
denne sesongen, dette ga gode inntekter til gruppa – og også ekstra midler til det 
enkelte lag. Vi har også hatt vakthold på Jærnåttå i 2023, dette er en dugnad som 
krever det meste av kapasiteten som er i håndballgruppa, i år var det også behov for 
ekstra bemanning. Vi synes det er krevende å få nok vakter på plass, men det er en 
veldig kjekk dugnad som vi er stolte over at vi klarer å gjennomføre. Vi har under 
årets sesong hatt flere arrangement i Lyehallen, da kreves det foreldre på dugnad i 
kiosk og sekreteriat. Dette har gått helt problemfritt, vi er glade for at vi har så mange 
positive og engasjerte foreldre i gruppa vår.  
 

Diskotek for barneskole elevene Lye skule 
 
Håndballgruppa v/diskotek komiteen har fortsatt sin drift også i 2023. Det er et veldig 
populært tilbud blant de yngste barne, og utover høsten har vi også klart å engasjere 
de eldste årskullene. Oppmøte har vært noe høyere enn tidligere, noe vi tar som et 
signal på at elever og foresatte er fornøyde med tilbudet. 

 
Komiteen har bestått av Rita Nevland, May Elisabeth Håland, Åshild Oma, Ida 
Martinussen, Cecilie Storlid og Anette H. Kvalbein. 
 
Vi ønsker å takke alle våre sponsorer, Lye skule og alle foresatte for at de bidrar til å 
å få til et slikt arrangement. 

 
Dommere  
 
Vi har kun Håvar Kvalbein som dommer i klubben i år, vi opprettholder likevel 
dommerkvoten til regionen, noe vi er veldig glade for. 
 
På våre miniarrangement har vi i år benyttet spillere fra J12 og J13. De er fortsatt 
unge og relativt ferske som dommere, men det er kjekt å se at de er interesserte og 
villige til å utfordre seg selv på dette området – vi håper at det på sikt kan resultere i 
at vi får flere unge dommere med dommer 1 utdanning i klubben vår.  

 
Sportslig 
 
Håndballgruppa har lagt bak seg nok en sesong med mange gode resultater.  
 
På minihåndballen har vi rekordmange nye spillere, det er godt å se at godt 
rekrutteringsarbeid og deltakelse i kast-ballen prosjektet viser igjen på aktiviteten 
blant de yngste. Vi har også hatt mange gode og engasjerte trenere i og rundt disse 
lagene, flere har også gjennomført trenerkurs. 
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Blant våre eldste lag er det kjekt å se at gode trenere som vektlegger trivsel og 
samhold klarer å skape gode resultater. I år har J12 klart å snu en trend med mye tap 
til en sesongavslutning med stor poengfangst og andreplass i B-sluttspillet i 
Kristiansand. I tillegg har vi hatt J13 som det meste av sesongen låg på toppen av 
tabellen i breddeserien – dessverre var de ett fattig poeng fra seieren. De siste 
turneringene de har deltatt på har resultert i semifinale og finaleplass i B-sluttspillet, 
det viser at disse jentene har hatt en jevn og stigende utvikling. Vi ser at det gror godt 
i disse årsklassene og har troen på at utviklingen bare fortsetter. Vi gleder oss til å 
følge lagene også neste sesong. 
 
Det har gjennom sesongen blitt jobbet aktivt med å få på plass et damelag i klubben, 
foreløpig har det kun vært trening men det er gledelig å se at så mange ønsker å 
spille håndball og være med å starte opp dette tilbudet. Vi planlegger for seriespill 
den kommende sesongen om vi har nok spillere og trenere. 
 
Vi har gjennom sesongen arrangert to miniturneringer, to runder med aktivitetsserie, i 
tillegg til ordinære seriekamper for 12- og 13-årsklassen. Det har vært enormt kjekt 
med mye liv i Lyehallen igjen, engasjementet er større enn på mange år.  
 
Håndballgruppa har fortsatt med gruppetrening, et populært lavterskeltilbud med en 
treningstid i uken. Primus motor for denne treningen er May Elisabeth Håland, hun 
har gjort en fantastisk jobb for disse medlemmene.  
 
Helt til slutt vil jeg få takke trenere, lagledere og spillere for den fantastiske innsatsen 
dere legger ned hver eneste sesong. 
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ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

Mini 6 år Anette Lerbrekk 
Thomassen 

Kenneth Terjesen 

 Ida Martinussen Siv Kristin H. Laland 

 Jannicke Ree Vårli Håvar Braut 

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Alvinea Nevøy-Sørli       

Ariel Skrudland       

Astrid Egeland Mørk       

Charlotte Meland       

Elida H. Kopperdal       

Emilia Holen       

Heidi Furre       

Henrik Braut       

Ida Lerbrekk Thomassen       

Ida Tomine Terjesen       

Ingrid K. Tundheim       

Karin Egeland Mørk       

Maren Herikstad Laland       

Odin Søiland       

Olea Vollsund       

Oline Horpestad       

Olivian Sandsmark       

Rikke Meland       

Sanne Martinussen       

Selina Haugland       

Sofie B. Garborg       

Thea Jåtten Skjørshammer       

Trym Horvei       

Ulrik Egeland Mørk       

Ulrikke Aardal       

Tobias Fjellheim Jensen       

 

 

Oppsummering: 

Ett fantastisk oppmøte med spillere på 2016-Kullet, vi startet sesongen med 27 spillere og 
avsluttet sesongen med 22 spillere. Noe frafall, men vi opplever fortsatt at det er godt 
trykk på treningene. Vi har hatt 4 turneringer denne sesongen: Kåsen 12.11.22, Lye 
04.12.22, Nærbø 29.01.23 og siste turnering på Frøyland 19.03.23. Vi har stilt med 4-5 
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lag på hver turnering og har vært godt representert fra Lye IL. Ett godt trenerteam med 
god flyt, og vi satser på like godt oppmøte av spillere til neste sesong. 
 

 

ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

Jenter 7 år Emilie Dyngeland Ernst R. Dyngeland 

 Malene Hauge  

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Ninette Dyngeland       

Nora Byberg       

Emma Grødem       

Ada Mæland       

Najma Edin Mamud       

Turid Gramstad       

Emilie Strand Liland       

Judith Taksdal       

Selma Wank Hadland       

Andrea Bjelland       

       

       

       

 

 

Oppsummering: 

 
Det har vært stabilt oppmøte med 8-9 spillere på hver trening gjennom hele 
sesongen. Vi har deltatt på totalt 4 turneringshelger, alle utenom en helg stilte vi 
med to lag.  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
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LAG TRENER (E) OPPMANN 

Jenter 8 - 2014 Christian Kuran  Christian Kuran  

   

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Kristina Nevland Sveen        

Mille Sandsmark       

Ane Victoria Imsland 
Kuran 

      

Linnea Ødegård       

Mariell Sveinsvoll       

Vilde Horvei       

Kristine B Holen       

       

 

 

Oppsummering: 

Det ble ikke ført oversikt over mål og kamper for hver spiller, men de deltok med 1 
lag på fire ordinære arrangementer, henholdsvis i Bjerkreimshallen, Vigrestad 
idrettshall, Nærbøhallen og Klepphallen. De deltok også på Potetcupen på Klepp, 
til sammen 16 kamper i alt. To av spillerne deltok også på et og to arrangementer 
for året over. Alle på laget deltok i dugnaden for å selge bambusasokker.  
Adrian B Holen, Cassandra Bertlesen og Milena Hueland Imingen deltok i starten 
av sesongen, men sluttet i løpet av året. 
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ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

Jenter 9 ÅR  Håvar Braut  

   

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Klara Herredsvela Høyland       

Signe Herikstad Laland       

Mari Sørensen        

Alvilde Holen       

Elena Svalestad Braut       

Palma Bjelland       

Gumato Edin Mamud       

Emma Meland Jensen       

Naomi Moskvil       

       

 

 

Oppsummering: 

 
I år har vi stort sett vært ca. 8 -10 spillere på hver trening. Sesongen startet med 
overnatting på Klubhuset der spillerne fikk flere treningsøkter og sosialt samvær.  
Jentene har deltatt på 6 aktivitetsturneringer og fått mye spilletid.  
På hver turnering har vi stort sett fått hjelp av et par yngre spillere for å klare å stille nok 
spillere til to lag. Treningene har inneholdt stafetter, ball-leker, kast og mottak, 
ballmestring, mye småspill og innføringer av finter.     
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ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

J10 Rita Nevland  

 Anette H. Kvalbein  

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Sofie Byberg       

Ingeborg Horpestad       

Oda Rørheim       

Hanna Henriksen       

Live Martinussen       

Sofie G. Storlid       

Thea H. Kvalbein       

Sina Bergene       

Aliana K. Boynton       

Malin Johannessen       

Martine N. Sveen       

Nicoline Furunes       

Tonje K. Risa       

       

Oppsummering: 

Vi startet opp med treninger rundt skolestart, innsats og oppmøte var som alltid 
bra blant jentene. I løpet av første halvdel var det 8 spillere som deltok på trening 
og kamp, siste halvdel har vi fått flere nye, dermed har vi vært 13 faste spillere mot 
slutten av sesongen. 
Vi har hatt samarbeid med J9, både gjennom å ha treningshelg med overnatting 
samt at J9 spillerne har deltatt på våre treninger torsdager. Tusen takk til Håvar 
Braut som har skapt engasjement og gode treningstilbud på tvers av våre lag. 
 
Laget har spilt sine kamper på kortbane, der har vi utviklet oss mye det siste året. 
Vi har trent bra og fått et bedre samspill utover sesongen. Det gjør at vi spiller 
jevnt med de fleste av våre motstandere – vi vinner mer kamper enn tidligere år og 
vi truer motstanderne fra alle posisjoner på banen.  
 
Vi har gjennom sesongen også fått god hjelp av Elise Friestad og Heine som har 
hatt praksis som trenere på vårt lag – tusen takk for kjekke treninger og 
engasjementet dere har hatt gjennom hele sesongen!  
 
Vi avsluttet sesongen med en fantastisk tur til Kristiansand, her var fokuset på 
samhold og samle erfaring på å reise på turnering med overnatting. Dette var 
kanonkjekt og absolutt noe som kommer til å være et tilbud også den neste 
sesongen.  
 
Nå håper vi alle blir med videre neste sesong slik at vi kan skape nye gode minner 
på håndballbanen. 
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ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

Jenter 12 født 2010 Leif Kristian Holtet  

 Nora Harbakk  

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Aisha Abdillahi 10  7  17  

Elen Holtet 17  7  24  

Elsa Binaku 17  7  24  

Emma Braut 17  7  24  

Ena Laland Martin 13  7  20  

Hermine Svanes 13  7  20  

Janne Bergene 17  7  24  

Jenny Harbakk 17  7  24  

Lilly Zeeh 16    16  

Lisa Hisken 10  7  17  

Martine Østborg 15  7  22  

Nora Horpestad 15  7  22  

       

       

       

 

Oppsummering: 

En sesong med kjempegod utvikling. Jentene har jobbet veldig bra på treningene 
og har hatt en god utvikling. Kampene var tøffe i starten og vi klarte ikke vinne 
noen i starten, men når det nærmet seg jul kom de første seierene også. Etter jul 
fortsatte den gode innsatsen og vi fikk også seier mot noen vi ikke var i nærheten 
av i første del av sesongen.  
Høydepunktet for sesongen var turnering i Kristiansand, og hvilken opptur det blei 
selv om starten der også var vanskelig. Vi tapte 2 og vant en i innledende runde, 
noe som gjorde at vi kom på 3 plass i pulja og var klar for B sluttspillet. Her stod 
jentene på og stoppet ikke før det ble tap i finalen. Kjempe innsats denne helga.  
 
Innsatspokalen deles ut for første gang i år i denne gruppa og den gikk til Elsa 
Binaku. Hu stille stort sett alltid opp opp på trening og kamp, og gir alltid beskjed 
om hu ikke kan. Et bevis på det var da hu stilte opp med forstuet finger i siste 
kampen og stod som en vegg i mål på tross av det.  
 
Takk for i år og ser frem til neste sesong med denne fantastiske gjengen.  
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ÅRSRAPPORT SESONGEN 2022/2023 
LAG TRENER (E) OPPMANN 

Lye/Undheim -J 2009 Hege Håland Horvei  

 Iselin Gilje Sikveland  

 

 Seriekamper Andre kamper Totalt 

Spillere Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål Kampe

r 

Mål 

Jofrid Berge 15 16     

Karoline Egeland 15 2     

Linea Haver-Høyland 14 20     

Lisa Holen 17      

Elida Horvei 15 14     

Emma Johannessen 1      

Astrid Sivertsen Lothe 14      

Iris Ree 9 23     

Runa Rørheim 16 91     

Oda Sikveland 16 10     

Thea C. Sikveland 15 23     

Lerke Tjåland 15 20     

Miranda Hana Tveit 15 13     

Eline Øgaard Utsola 8 2     

Miriam Vigrestad 13 14     

Guro Bøe Friestad 1      

       

       

       

       

 

Oppsummering: 

Vi har hatt totalt 17 seriekamper i bredeserien, der laget har hatt 11 seiere, 1 
uavgjort og 5 tap. Laget kom på 3 plass på tabellen, 1 poeng bak 1 og 2. plassen. 
Vi har scora 249 mål i løpet av sesongen.  
Laget har deltatt på følgende turneringer:  
Den Gule Banken cup, HaFo cup på Varhaug, Romjulsturnering, Kåsen og 
Hummel-cup  
I midten av mai skal vi bli med på Kongeparken-cup 
 
Kamper i turneringer er ikkje tatt med i oppsummeringen 
Jentene spilte finale i HaFo cup, og tapte med 1 mål. 
Vi spilte semi-finale i B-sluttspillet i Hummel-cup. Her ble det tap 10-7 mot 
Skogstrand IL.   
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Årsmelding fotball 

Organisasjoner/tillitsvalgte sesong 2022/2023 

Gruppestyrets sammensetning inneværende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Valgkomiteen Lye IL Åshild Oma 2023 

Leder Ivar Lomeland 2023 

Nestleder/Sekretær Åshild Oma 2022-2024 

Kasserer Trond Sikveland 2023 

Materialforvalter Svein Inge Leikanger 2022-2024 

Leder U-avd Tom Håland 2022-2024 

Leder mini avd Ane Mæland 2021-2023 

Styremedlem Joar Serigstad 2022-2024 

 

Gruppestyrets sammensetning kommende periode (må fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Valgkomiteen Lye IL Åshild Oma 2024 

Leder Ivar Lomeland 2024 

Nestleder/Sekretær Åshild Oma 2022-2024 

Kasserer Trond Sikveland 2024 

Materialforvalter Svein Inge Leikanger 2022-2024 

Leder U-avd Tom Håland 2022-2024 

Leder mini-avd Ane Mæland??  

Styremedlem Joar Serigstad 2022-2024 

 

 

Andre tillitsvalgte/frivillige i gruppen (kan fylles ut) 

Rolle Navn Periode 

Hft Arild Berland 2024  

Hft Arild Gundersen 2024 

Hft Ivar A Lomeland  2024 

Hft Joar Serigstad 2024 

Hft Kenneth Larsen 2024 

Hft Benn Braut 2024 

 

Året som gikk, valg/endringer gruppestyre, tillitsvalgte mm 

Ivar Lomeland, Trond Sikveland og Ane Mæland på valg. Ivar og Trond tar gjennvalg. 

Møter 

Det ble avholdt 8 styremøter, samt oppstartsmøter og slutt på sesongen møter for mini 

avdeling og U-avdeling.  
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Idrettsåret som gikk 

Status og utvikling, lag, aktivitet og medlemstall 

 Medlemstall forrige periode Medlemstall ved årsberetning 

Totalt for gruppen 130 184 

G/J- 5  0 15  

G/J-6  0 23 

G/J-7  22 23 

J-8  8 10 

G-8  10 11 

J-9  7 11 

G-9  9 10 

J-10  9 10 

G-10  0 8 

G-11  13 8 

J-12 12 11 

G-12 12 13 

A-lag 28 31 

Old Boys 30 30 

 

Arrangementer/turneringer/kurs 

Høgfjellsturneringen 25-26 august. 

Kommunikasjon, digitale verktøy 

Spond brukes opp mot det enkelte gruppene. Ellers har vi egen facebook side til alle trenere 

der vi deler diverse info. 

Økonomi/Inntekter 

Resultat for 2023 blir ca som budsjettert. Avskrivninger (kr 93 000,-) og periodisering av 
tidligere utbetalinger (kr 100 000,-) gjør at fotball gruppa ender på underskudd med ca 
125 000,- 
  
Største inntektspostene er; juletreslag, HFT og loddsalg 
Største kostnadspostene er; sportslig utstyr, leie av hall og avskrivninger (kunstgrasbanen) 
 

Utstyr og lokaler 

Innvisitert av innbytter benker ved grasbanen og container til å lagre utstyr til HFT. 

Dugnad 

Dugnader som fotballgruppa har hatt er tømming av containere hos AC Senter på Lye, 

Høgfjellsturneringen og salg av juletre ved Kiwi Rosseland. Vårlotteriet (påskelotteriet ) som 

spillerne selv jobber med og får belønning for hver utsolgt bok dem solgt, ut har gitt gode 

inntekter hvert år.   

 

Status planer  

Planen er å fortsette med same inntekts kilden som tidligere. 
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LAG:.Gutter og Jenter 6 år, født 2017 
Oppsummering 

av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kom litt seint i gang, dette kunne ha ungått hadde det vært litt bedre 

tilbakemeldinger fra fotballen sin side. Flere foreldre tok kontakt, men ingen fikk 

tilbake svar at det stod på foreldre å finne trener. Dette er noe alle bør få beskjed 

om. I et så stort kull var det så klart noen som ønsket å bidra, og drar det i gang. 

Vi hadde en trening med meg og Kenneth, så fikk vi en trener til på plass, og 

Kenneth kunne tre av. Dette er ikke noe negetiv tilbakemelding mot noen, annet 

en at dette kunne vært et fast svar til foreldre som tar kontakt. I tillegg kunne det 

blitt lagt ut på LYE IL sin siden at kull 2017 trenger trenere for å få starte opp 

med fotballen.  

 

Vi kom tilslutt i gang, heiv oss rundt og meldte oss på turnering allerede etter 

bare 3-4 treninger. Ungene stor koste seg, og gruppen vokste ut mot sesongen. 

Ivrige, glade små 6 åringer som ble bare bedre og bedre kjent, ettersom skolen 

begynte. Vi gleder oss allerede til våren og ny sesong. Da satser vi på litt flere 

turneringer, for dette er noe barna virkelig liker.  

Vi må ha tilgang til 2 små baner, slik som vi hadde hele sen sommer og høst. 

Derfor håper jeg at vi ikke ender opp med treningstider på likt med de som nå 

blir 6 åringene og vi 7 åringer. Det er mye bedre å holde styr på alle disse barna 

inni en binge, en at de springer løst rundt på banen 😊 😊  

Turneringer 

laget har deltatt 

på 

• Østerhus Cup 

• Høgfjellsturneringen 

• Kiwi Bama Cup 

Navn på spillere 

som har vært 

med denne 

sesongen. 

 

Adrian Bryne Vorkinn  

Adrian Lura  

Alvin Skårland Nedrebø  

Ellie Vognsen Thu  

Else Juliana Johnsen  

Felix Fossnes Hansen  

Ida Tollefsen  

Jon Ludvig Ljosdal Heskje  

Karine Håland  

Kristoffer Taksdal Vernholz  

Leo Emilian Nevøy-Sørli  

Levi Anda Vigre  

Lilja Bore Lye  

Lillian Gramstad  

Mario Strand Liland  
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Markus Kro Hegre  

Odin Iverssen  

Regine Storlid  

Teodor Taksdal Vernholz  

Torbjørn Taksdal  

Vetle K Johansen  

William Johannessen Furenes  

Ådne Finnbakk 
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LAG:.Jenter og gutter 7 år (2016) 

Oppsummerin

g av sesongen 

2022 

Vi har hatt en fin sesong med god oppslutning om treninger og 

turneringer.  

Treninger og kamper har blitt spilt i «binger» med 3-4 spillere på hvert 

lag. Vi ser frem til å ta fatt på 5-er fotball. 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

Jæren Sparebank Cup (Klepp IL) – 15. april 
 

Grønt Gras (Frøyland IL) -  22. april. 

 

ØsterHus Cupen (Rosseland BK) – 10. juni 
 

Høgfjellsturnering (Lye IL) – 26. august. 

 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jenter 7 år: 

- Ariel Skrudland 

- Astrid Egeland Mørk 

- Emilia Holen 

- Ingrid Tunheim 

- Isabel Lara 

- Karin Egeland Mørk 

- Linneah Espeland 

- Maren Haaland 

- Mia Herigstad Aas 

- Olea Vollsund 

- Oline Hopestad 

- Selina Haugland 

- Thea Jåtten Skjørshammer 

- Ulrikke Aardal 

 

Gutter 7 år: 

- Emil Malmin 

- Henrik Svalestad Braut 

- Mika Byberg 

- Odd Einar Ulvøy Mæland 

- Odin Søiland 

- Olivian Sandsmark 

- Tobias Fjellheim 

- Torjus Dalen Haugland 

- Trym Horvei 
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LAG: Lye G8 (f. 2015) 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

11 spillere og 1 lag på 5r fotball, 6 mann på benken somregel kvar kamp. 

(5 fra sommeren ca)  Det har ikke våre ideelt med tanke på speletid og få 

ungene på benken til å vær engasjert i kampen.. (Men supert oppmøte)  

Har vel vunnet 3-4 kamper i serien, resten tap. Starten av sesongen va det 

møye klaging å sutring på urettferdige lag, klaging på medspillere og 

sutring når me slapp inn mål. I slutten av sesongen va det å springa å 

henta ballen imål og sedda igang, med kanskje nogen ord til lagkamerata 

om kæ me ska prøva på «i dette angrepe».  Så kort oppsummert så har di 

lært seg å taba, så neste sesong satse me på å læra å vinna… ;) 

 

Satse på å dela di opp litt meir neste sesong, rulera å ikkje ta med alle på 

kamp. Tenker og å prøve å få til et møte i starten av sesongen med tanke 

på informasjon angående dugnader turneringer, kamper og gjønåføring av 

treninger. Har våre tilfelle der spelere he hatt med seg yngre brødre på 

trening uten foreldre til stede…  

 

 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

Grønt gras, Kverneland 

Kiwi Bama cup, Bryne 

 

 

 

 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 

William Salte. (sluttet etter sommeren) 

William skretting Sørensen. 

Markus Hauge. 

Markus Tunheim. 

Dennis Danielsen. 

Dennis Malmin. 

Birk Serigstad. 

Kasper Braut. 

Vetle R. Sunde. 

Olav Iversen. 
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Mateus Hadland. 

 

 

LAG: G9 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

Godt oppmøte på treninger, kamper og turneringer. 

Engasjert og kjekk gjeng. 

Fornøyd med gruppe i serien. De vinner mye, men har også med seg noen 

tap. 

De deltok på teknikkmerke og klarte blått merke. Et par som ikke kom 

den dagen vi hadde teknikkmerke eller treningen etter som ikke fikk blått 

merke eller minimerke. 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

Jæren Sparebank Cup 

Grønt Gras 

Østerhus Cup 

Kiwi Bama Cup 

Hinna Miniputturnering 

Havdurknotten 
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Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 

Andreas Hauge 

Antonio Roalkvam 

Arild Time 

Felix Abrahamsen-Gerbitz 

Isak Time 

Isak Tollefsen 

Jamal Hamade 

Philip Berge 

Simen Øie Landro 

Vegard Gundersen 
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LAG: G10 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

Det har vert litt lite spillere til å melde opp til sesong. Kun vert trening og 

en treningskamp.  

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

 

Ingen 

 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

Julian Aasland  

Hermann Flattum  

Hermann Vetrhus 

Nicolai Dahle Hasselquist  

Einar Time 

Elias Ulvøy Mæland  

Eilef Tjensvoll Vatland  

Idar Østmoe 

 

LAG: G11 

Oppsummerin

g av sesongen 

2022 

 

 

 

 

Startet sesongen med jevne kamper som ikke gikk i vår favør. Men stort 

sett ganske jevnt. Avsluttet med noen seire og uavgjort. God moral hos 

guttene selv om vi spillte de fleste kamper uten innbyttere eller med kun 1 

innbytter. 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

 

Østerhus Cup 
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Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 Adrian Haaland, Aron Emiil Larsen, Andreas Gjerdevik, Birk 

Christensen, Timian Egeland, Noah Braut Thu, Sindre Hadland, Oskar 

Time,   
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LAG: G12 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dette året har vi har vært stabilt 10-12 stk på hver trening. Vi trener 2 

ganger i uka, og på vinterhalvåret flytter vi inn i hallen på Onnai. 

 

Vi meldte oss for 2023 sesongen på i nivå 3, noe som resulterte i seiere i 

de fleste kampene ☺. Noen få kamper vant vi med god margin – men de 

fleste har vært jevne og kjekke med mye bra fotball 

 

Veldig kjekk gjeng å ha med å gjøre og vi trenere håper alle blir med oss 

også neste sesong ☺ 

 

Første året vi deler ut innsatspokal – og den gikk til  

 

          EIRIK SVEINSVOLL !! – VEL FORTJENT 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

 

Dette året har vi kun tatt med oss en turnering, Sør Cup i Kristiansand. 

Kjempekjekke turnering hvor både spillere og trenere hadde noen veldig 

fine dager. 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

Nikolai Ueland, William Nilssen, Even Undheim, Jonathan Vigre, Kasper 

Jåtten, Kasper Danielsen, Victor Isayas, Torjus Grødem, Eirik Sveinsvoll, 

Tobias Vigre Rugland og William TV, Thomas Sikveland og Pål Anda. 

 

 

Trenere; Gabriel Grødem, Magnus Ueland og Trond Sikveland 
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LAG: J2015 8 ÅR 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kenneth Storlid ble med som hjelpe-trener da Kenneth Liland var alene i 

starten.  

 

Etter at Kenneth Liland fikk ny jobb valgte han å trekke seg som trener, 

og Kenneth Storlid gikk automatisk inn som hoved trener.  

Espen Bjelland har steppet inn som hjelpe trener med Storlid.  

Espen har fortsatt ikke fått trener klær. 

 

Vi har hatt en stabil flott jente gjeng på trening. Jeg har fokusert på holde 

treningene veldig like og enkle da vi må bli gode på enkle ting før vi tar 

steget videre. 

Jeg kunne veldig gjerne trengt tips til hvordan jeg skal sette opp treninger 

fremover.  

 

Kampene har vi vært jamn gode, vunnet og tapet. 

Jente har veldig lyst til fortsette treningene på vinteren, så er vel egentlig 

jeg som trener som trengte litt pause grunnet jobb. Men vi starter opp 

igjen i Underheim hallen 2.januar igjen. 

For at vi skal få en kickstart på ny sesong.  

 

Jeg vil veldig gjerne ta de med på turnering med overnatting om vi får lov 

til det. Gode minner skapes.  

 

 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

Kiwi Bama cup – 9 september 

Østerhus cup – 10 Juni 

Grønt Gras – 22 April 
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Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 Ada Mæland 

Andrea Bjelland 

Emilia Stand Liland 

Emilie Grude Storlid 

Emma Grødem 

Nejma Edin Mamud 

Ninette Dyngeland 

Sarah Braut Thu 

Selma Wank Hadland 

Turid Gramstad 
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LAG:.Jenter 10 

Oppsummerin

g av sesongen 

2022 

 

 

 

Vi har hatt en fin sesong der vi opplever mer samhold blant jentene, 

spesielt etter lindesnes cup. Vi har hatt mye tap, men de har tatt det med 

godt mot og vi merker bedring. 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

Lindesnes cup 

 

Grønt Gras (Frøyland IL) -  22. april. 
 

ØsterHus Cupen (Rosseland BK) – 10. juni 

 

 

 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Nova Mæland 

• Alvilde Holen 

• Eline Egeland (slutten av sesongen) 

• Emma Meland 

• Erle Finnbakk 

• Gumato Edin Mamud 

• Karen Finnbakk Susort 

• Klara Herredsvela Høyland 

• Rita Binaku 

• Tuva Herigstad Aas 
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75 
 

LAG: Jenter 9 - 2014 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

God sesong med godt oppmøte på treninger og kamper. Gjengen har gått i 

fra å være 6 stykker til nå å være 11. På treningene har vi hatt mye fokus 

på å få kontroll på ball og lagspill, men også det å kunne tørre og avslutte 

med skudd selv. Fotball har blitt en stor del av fritiden til jentene da de 

fleste spiller når de er hjemme og i friminuttene på skolen. Dette viser 

igjen når vi spiller kamp av avslutter sesongen med kun 1 tap.  

 

Jentene var maskot på Bryne-kamp 22. oktober 2023. Noe som var veldig 

stas. I forkant hadde vi trening med to av Bryne-spillerne som gav ekstra 

motivasjon.  

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

 

Jæren sparebank cup 15. april 2023 

Grønt gras 22. april 2023 

Østerhus cup 10. juni 2023 

Kiwi Bama cup 9. september 2023 

 

 

 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

Cassandra, Emilija, Isabell, Kristina, Linnea, Louise, Mariell, Mille, 

Natalie, Stine og Vilde 
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LAG: J12 år 

Oppsummerin

g av sesongen 

2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Startet med trening i januar i hallen på Undheim.   

Gikk ut i mars mnd, og har hatt 2 treninger i uken. Håpet på å kunne spille 

9`er denne sesongen men pga noen spillere sluttet var vi ikke nok til det. 

Påmeldt nivå 3 og hatt en lang sesong med kamper som startet i mars og 

avsluttet i slutten av oktober. Halvveis i sesongen fikk vi ny avdeling med 

kun 7`er lag. Hatt 1 tap, 2 uavgjort og resten seier.  

 

God innsats, og stabilt oppmøte på både trening og kamp. 

Har vært 9 spillere, men i høst kom det to nye med.  

Trente frem til 18 desember. 

 

I år delte vi ut innsatspokal for første gang, og den gikk til Malin Murberg 

☺ 

Turneringer 

laget har 

deltatt på: 

 

 

Lindesnescup i august. 

Navn på 

spillere som 

har vært med 

denne 

sesongen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lerke Helland 

Ingrid-Bertine Tytningsvåg Serigstad 

Ingrid Susort 

Hedda Finnbakk 

Ksanet Yonas Teklezghi 

Malin Østrem Murberg 

Mathilde Vigre 

Sofie G. Storli 

Dasha Isniuk 

Marlen B. Scheie (oppstart august) 

Angelina Boyton (Oppstart november) 
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Trenere: 

 

 

 

 

 

 

 

Åshild Oma  

Siv-Rita Vigre 
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                         Lyefjell  28. des. 2022

  

                                  Årsmelding for 2023-sesongen, Lye A-lag. 

Litt trøblete prosess med å få tak i trenar, førte til at dei to underteikna trødde til og tok 

ansvaret for å lose laget gjennom første sesongen i femte divisjon.                 

Vi var spente på sesongen, der vi skulle måle oss med eit nivå opp, men samstundes møte 

mange lag som vi tidlegare har spelt mot i sjette divisjon. 

Godt oppmøte på treningane ved oppstart og god stemning i troppa, som var intakt frå førre 

sesong. Ein ny spelar kom til frå starten, då Aleksander Hersdal slutta seg til troppa. På 

hausten fekk vi også tilbake Gabriel Lende frå studie på Sørlandet. 

Vi køyrde tre treningskampar som viste at laget var bra samspelte og hadde teke steg i 

utvikling. 

Å starta med seier mot Eiger 2 i første serierunde, gav oss litt ro og trua på at vi hadde noko 

å bidra med i femte divisjon. Deretter fekk vi to uavgjorte resultat mot Varhaug 2 og 

Vigrestad. I og med at vi starta tidleg i mars, var det ikkje mogleg å gjennomføre kampar på 

Lye stadion og vi fekk ein oppstart med fem bortekampar på rad. Det vart også fleire tap 

utover våren og status til sommarpausa var to seierar, tre uavgjort og sju tap. Ein heilt grei 

vårsesong, der dei fleste tapa var relativt klare, så målet var å gjera det betre på hausten. 

I haustdelen av sesongen klarte vi å heva oss, og vi tok poeng frå mange av dei laga vi tapte 

for på våren. Ved sesongslutt, var det kun dei to første laga i avdelinga, Kåsen og Moi, vi ikkje 

hadde teke poeng frå i løpet av sesongen. 

Sesongen sett under eit var heilt klart positiv og vi klarte å fornya kontrakta i femtedivisjon 

med god margin. Vi enda på ein hederleg niande plass av tretten lag -  7 seiarar, 7 uavgjort, 

10 tap, 28 poeng og med 11 minusmål. 

Slik det ser ut pr dags dato, vert same gjengen med også neste år, og kanskje kjem der nye 

spelarar til fram mot sesongstart… 
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Utmerkingar dette året :. 

Årets toppscorar 2023 – Sem Moseid og Martin Lende (begger 13 mål) 

Årets Lyespelar 2023 (kåra av alle på laget) – Eirik Undheim              

Runda 100 A-kampar for Lye IL     -Alexander Serigstad (107 kampar) 

                                                            -Robert Kluge (104 kampar) 

                 

 Sesongen 2023 i tal :  

 

     Namn :          Kampar :         Mål:               Totalt for Lye : 

 Aarsland Lars 13 0 132         4   

Bislimi Adrian  24 1 38           1 

Egelanda Atle Laland 1 0 97         56 

Egeland Ole Laland 10 1 145       37 

Gundersen Bjørnar  10 0 62            1 

Haaland Øyvind G 9 0 72            0 

Hellvik Preben L 4 1 13            10 

Hersdal Aleksander 20 5 20             5 

Holen Sverre 22 1 37             1 

Horpestad Per Asle 15 1 155         32 

Kluge Børge 4 1 59           11 

Kluge Robert  21 5 119          26 

Lende Gabriel 10 2 44              9 

Lende Martin  24 13 124          44 

Liland Marius  6 1 99              8 
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Lura Kristian   8 0 113           7 

Magnusson Kristian H 2 0 3               0 

Mikkelsen Tim D  5 0 18             3 

Monsen Eirik 12 0 12             0 

Moseid Sem 26 13 61            25 

Reve Oskar 24 4 42            8 

Risa Fredrik  12 0 116         3 

Risa Magnus  4 0 65           5 

Serigstad Adrian 26 2 95          11 

Serigstad Alexander 26 2 103         5 

Serigstad Kjartan 2 1 2             1 

Sikveland Tobias 10 0 26           1 

Tjåland Lars Andreas 1 0 46           3 

Tunheim Olav 12 0 48           2 

Tveit Ole Sander Tegle 4 1 18           2 

Undheim Eirik 25 8 41            10 
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Treningskampar før sesongstart : 

Lye - Undheim  4-0 

Oltedal – Lye  1-2 

Lye – Orre                    4-9  (9-er fotball i hallen på Undheim) 

 

Seriekampar vår:                                                                         Seriekampar haust:  

Eiger 2 – Lye  0-4      Lye – Eiger 2                      4-0 

Varhaug 2 – Lye                  4-4                 Lye – Varhaug 2                 6-0 

Vigrestad - Lye      2-2                                   Lye - Vigrestad                   1-1  

Voll - Lye   5-1     Lye – Voll                3-3 

Bjerkreim - Lye  4-0     Lye – Bjerkreim                    2-1 

Lye - Tonstad                       5-4     Tonstad - Lye                 9-0          

Nærbø  -  Lye    3-1     Lye - Nærbø                3-3 

Lye  - Sokndal                       0-1        Sokndal - Lye                       1-1 

Kåsen – Lye                  5-0     Lye - Kåsen  1-3 

Lye – Moi  2-4     Moi – Lye  6-1 

Hovsherad – Lye  2-0     Lye – Hovsherad  6-0 

Lye – Klebe  1-1     Klebe – Lye  2-5 

 

 

«Eit fjedl, ein klubb!»                       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Trenar/oppmann Svein-Inge Leikanger – Olav Tunheim. 

 

 

  



83 
 

2024-06 a) Regnskap Lye IL 2023 
 

Lye IL, samlet 

LYE IDRETTSLAG TOTALT 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3001 Juletrasalg avg.pl  120 462  130 000  127 391  130 000 

3002 Sponsorinntekter avg.pl  398 350  290 000  327 700  325 000 

3101 Reklame/sponsorinntekter avg.fri  57 141  30 000  82 026  35 000 

3103 Profilering Lye genser   295  30 000  2 963   0 

3104 Kiosksalg  231 111  120 000  209 074  237 500 

3201 Medlemskontigenter  327 027  280 000  265 654  325 000 

3202 Turnerings-/Stevneinntekter    230 000  95 700  25 800 

3400 Offentlig tilskudd  310 009  325 000  266 088  325 000 

Salgsinntekter 1 444 395 1 435 000 1 376 596 1 403 300 

3600 Leieinntekter klubbhus  45 750  50 000  46 550  55 000 

Leieinntekter  45 750  50 000  46 550  55 000 

3900 Andre driftsinntekter  84 000      77 500 

3901 Gaver ny klatrehall  5 000       0 

3922 Grasrotandel  153 487  225 000  216 072  150 000 

3923 Andre inntekter/arrangementer  51 904  47 000  76 260  41 000 

3925 Loddsalg  70 288  50 000  97 418  65 000 

3927 Dugnadsinntekter  288 446  305 000  251 205  352 500 

3928 Inntekt gaver  39 739  17 000  115 000  10 000 

Andre inntekter  692 864  644 000  755 955  696 000 

Sum driftsinntekter 2 183 009 2 129 000 2 179 101 2 154 300 

4300 Innkjøp juletre  62 989  75 000  64 800  75 000 

4310 Varer til kiosk  151 040  110 000  98 127  152 000 

4330 Kostnader loddsalg  104 678  85 000  79 896  90 000 

Varekjøp  318 707  270 000  242 823  317 000 

4502 Spillere   0   0  4 800   0 

Fremmedytelser 0 0 4800 0 

Sum varekostnader  318 707  270 000  247 623  317 000 

Bruttofortjeneste 1 864 302 1 859 000 1 931 478 1 837 300 

6010 Ordinære avskrivninger  100 284  94 137  166 876  17 482 

Avskrivning  100 284  94 137  166 876  17 482 

6300 Leie lokaler  3 340    1 000   0 

6301 Leie av idrettshall  100 000  100 000  101 356  100 000 

6320 Kostn. lokaler, vedl.h/renhold ol  24 966  20 000  56 423  24 000 

6340 Strøm, varme m.m  20 199  20 000    25 000 

6360 Rengjøring  27 323  28 200  3 901  30 000 

Kostnader lokaler  175 828  168 200  162 680  179 000 

6420 Leie datasystemer  18 175  15 000  16 305  21 000 

6440 Leie/leasing transportmidler  4 500  15 000  13 750  7 500 

Leie maskiner, inventar o.l.  22 675  30 000  30 055  28 500 

6510 Kostnadsførte anskaffelser  18 468  72 500  27 878  19 000 
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6540 Inventar/Utstyr  5 714  11 000  1 619  23 000 

6550 Kjøkkenutstyr  3 943  10 000  5 738  15 000 

6551 Sportslig utstyr  264 285  271 000  312 202  278 000 

6552 Utstyr uteanlegg  41 880  12 500  4 110  18 000 

Kostnadsførte anskaffelser  334 290  377 000  351 547  353 000 

6620 Rep. og vedlikehold utstyr  2 695  24 000  3 078  22 000 

Reparasjon og vedlikehold  2 695  24 000  3 078  22 000 

6705 Regnskapshonorar  105 659  100 000  94 216  109 500 

6770 Medisinsk behandling, utstyr etc.  3 130  2 000   0  2 000 

6790 Andre honorar  14 840   0  9 216  23 000 

6791 Eksterne treningsutgifter   0  12 000  9 999   0 

6792 Dommerutgifter  45 287  53 000  45 750  58 500 

6793 Andre honorar  26 252  24 000   0  57 000 

Fremmede tjenester  195 168  191 000  159 181  250 000 

6800 Kontorrekvisita  1 117  3 600   0  6 000 

6840 Trykking/Kopiering/Brosjyrer   0  14 500  2 625  2 000 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs  95 892  95 500  20 007  55 424 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter  110 536  155 000  13 783  133 500 

6891 Data/Edb - kostnad  3 404  7 500  5 619  3 600 

6892 Kostnader egen turnering/stevne  27 163  12 500  43 350  35 000 

Kontorkostnad  238 112  288 600  85 384  235 524 

6940 Porto/Postboksleie  1 676  2 000  1 852  1 800 

Telefon, porto o.l.  1 676  2 000  1 852  1 800 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig  64 096  54 000  53 135  92 000 

Kostnad og godtgjørelse for reiser  64 096  54 000  53 135  92 000 

7321 Markedsføringskostnader  31 787  2 500  9 050  33 000 

7323 Reklameartikler  161 439  150 000  3 070  33 000 

Salgs og reklamekostnader  193 226  152 500  12 120  66 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  89 402  148 750  136 412  96 000 

7401 Spillerlisens   900      6 000 

7415 Påmeldingsavgift serier, turnering  79 944  41 000  50 229  80 500 

7420 Gaver/premier/bevilgninger  63 047  87 500  121 716  78 000 

Kontingenter og gaver  233 293  277 250  308 357  260 500 

7500 Forsikringspremie  38 994  42 500  38 856  43 600 

Forsikring  38 994  42 500  38 856  43 600 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere  192 997  174 600  138 911  124 500 

7770 Bank og kortgebyrer  8 974  7 500  7 253  9 000 

7790 Annen kostnad m/fradrag  5 370  19 000  19 017  12 000 

Annen kostnad  207 341  201 100  165 171  145 500 

Sum driftskostnader 1 807 678 1 902 287 1 538 292 1 694 906 

Driftsresultat  56 624 - 43 287  393 186  142 394 

8050 Renteinntekter, bank  200 282  100 000  60 234  200 000 

Finansinntekter  200 282  100 000  60 234  200 000 

Sum finans  200 282  100 000  60 233  200 000 

Årsresultat  256 906  56 713  453 419  342 394 
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Hovedstyret 

HS 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3002 Sponsorinntekter avg.pl  325 850  290 000  275 200  325 000 

3101 Reklame/sponsorinntekter avg.  2 175   0  1 700   0 

3103 Profilering Lye genser   0  30 000  2 963   0 

3104 Kiosksalg   0   0  2 918   0 

3201 Medlemskontingenter  318 938  280 000  265 654  325 000 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger - 503 691 - 433 000 - 439 000 - 493 250 

3400 Offentlig tilskudd  310 009  325 000  266 088  320 000 

Salgsinntekter  453 281  492 000  375 523  476 750 

3600 Leieinntekter klubbhus  45 750  50 000  46 550  55 000 

Leieinntekter  45 750  50 000  46 550  55 000 

3922 Grasrotandel  153 487  225 000  216 072  150 000 

3923 Andre inntekter/arrangementer  13 509  5 000  6 120  9 000 

3927 Dugnadsinntekter  14 345   0  1 192  10 000 

3928 Inntekt gaver  5 000   0     0 

Andre inntekter  187 189  230 000  223 384  169 000 

Sum driftsinntekter  686 220  772 000  645 457  700 750 

4310 Varer til kiosk   575  5 000    3 000 

Varekjøp   575  5 000   0  3 000 

Sum varekostnader   575  5 000   0  3 000 

Bruttofortjeneste  685 645  767 000  645 457  697 750 

6010 Ordinære avskrivninger  6 906  6 906  5 755  6 906 

Avskrivning  6 906  6 906  5 755  6 906 

6320 Kostn. lokaler, vedl.h/renhold ol  24 966  20 000  56 423  24 000 

6340 Strøm, varme m.m  20 199  20 000    25 000 

6360 Rengjøring  27 323  28 200  3 901  30 000 

Kostnader lokaler  72 488  68 200  60 324  79 000 

6420 Leie datasystemer  18 175  15 000  16 305  21 000 

Leie maskiner, inventar o.l.  18 175  15 000  16 305  21 000 

6510 Kostnadsførte anskaffelser  2 668  27 500  10 804  12 000 

6540 Inventar/Utstyr  5 165     960  12 000 

6550 Kjøkkenutstyr  4 832  10 000  5 097  15 000 

6551 Sportslig utstyr  28 031  45 000  39 881  35 000 

6552 Utstyr uteanlegg  35 176    3 260  12 000 

Kostnadsførte anskaffelser  75 872  82 500  60 002  86 000 

6620 Rep. og vedlikehold utstyr  2 695  24 000  3 078  12 000 

Reparasjon og vedlikehold  2 695  24 000  3 078  12 000 

6705 Regnskapshonorar  105 659  100 000  94 216  109 500 

6790 Andre honorar  11 090    7 335  18 000 

6793 Andre honorar  6 252  12 000    12 000 

Fremmede tjenester  123 001  112 000  101 551  139 500 

6800 Kontorrekvisita   953  2 400    3 000 

6840 Trykking/Kopiering/Brosjyrer    12 000    2 000 
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6860 Møter, trenerutdanning/kurs  55 464  60 000  1 117  20 000 

6891 Data/Edb - kostnad  3 404  7 500  5 619  3 600 

Kontorkostnad  59 821  81 900  6 736  28 600 

6940 Porto/Postboksleie  1 676  2 000  1 852  1 800 

Telefon, porto o.l.  1 676  2 000  1 852  1 800 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig - 6 017   0  12 600  6 000 

Kostnad og godtgjørelse for reiser - 6 017   0  12 600  6 000 

7321 Markedsføringskostnader  20 508   0  9 050  25 000 

7323 Reklameartikler  161 439  150 000  2 170  15 000 

Salgs og reklamekostnader  181 947  150 000  11 220  40 000 

7420 Gaver/premier/bevilgninger  14 485  15 000  7 984  18 000 

Kontingenter og gaver  14 485  15 000  7 984  18 000 

7500 Forsikringspremie  22 789  25 000  22 496  26 100 

Forsikring  22 789  25 000  22 496  26 100 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere  143 764  100 000  51 420  60 000 

7770 Bank og kortgebyrer  8 856  7 500  7 253  9 000 

7790 Annen kostnad m/fradrag   420  12 000    12 000 

Annen kostnad  153 040  119 500  58 662  81 000 

Sum driftskostnader  726 878  702 006  368 565  545 906 

Driftsresultat - 41 233  64 994  276 892  151 844 

8050 Renteinntekter, bank  200 289  100 000  60 234  200 000 

Finansinntekter  200 289  100 000  60 234  200 000 

Sum finans  200 289  100 000  60 233  200 000 

Årsresultat  159 056  164 994  337 125  351 844 
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Idrettsgruppene 

KLATRING 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3002 Sponsorinntekter avg.pl  10 000       0 

3202 Turnerings-/Stevneinntekter        5 800 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger     104 124   90 000  86 394  90 000 

Salgsinntekter  114 124  90 000  86 394  95 800 

3901 Gaver ny klatrehall  5 000       0 

3923 Andre inntekter/arrangementer  1 356  10 000  2 003   0 

3928 Inntekt gaver  5 000    50 000   0 

Andre inntekter  11 356  10 000  52 003   0 

Sum driftsinntekter  125 480  100 000  138 397  95 800 

Bruttofortjeneste  125 480  100 000  138 397  95 800 

6540 Inventar/Utstyr    10 000    10 000 

6551 Sportslig utstyr  19 126  50 000  45 379  10 000 

Kostnadsførte anskaffelser  19 126  60 000  45 379  20 000 

6620 Rep. og vedlikehold utstyr        10 000 

Reparasjon og vedlikehold   0   0   0  10 000 

6793 Andre honorar  1 577  2 000    25 000 

Fremmede tjenester  1 577  2 000   0  25 000 

6800 Kontorrekvisita        1 000 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs  1 312  10 000  6 600  10 000 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter    10 000     0 

Kontorkostnad  1 312  20 000  6 600  11 000 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig    10 000  4 624   0 

Kostnad og godtgjørelse for reiser   0  10 000  4 624   0 

7321 Markedsføringskostnader  3 938      5 000 

7323 Reklameartikler        18 000 

Salgs og reklamekostnader  3 938   0   0  23 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  2 780  3 000  1 820  3 000 

Kontingenter og gaver  2 780  3 000  1 820  3 000 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere    5 000     0 

Annen kostnad   0  5 000   0   0 

Sum driftskostnader  28 733  100 000  58 423  92 000 

Årsresultat  96 747   0  79 974  3 800 
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IDRETTSSKOLEN 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3203 Fordelt tilskudd egne avd       10 000  8 000  8 000  10 000 

Salgsinntekter  10 000  8 000  8 000  10 000 

3927 Dugnadsinntekter      2 000   0 

Andre inntekter   0   0  2 000   0 

Sum driftsinntekter  10 000  8 000  10 000  10 000 

Bruttofortjeneste  10 000  8 000  10 000  10 000 

6010 Ordinære avskrivninger      11 582   0 

Avskrivning   0   0  11 582   0 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere  6 238  3 600  2 485  7 500 

Annen kostnad  6 297  3 600  2 485  7 500 

Sum driftskostnader  6 297  3 600  14 067  7 500 

Årsresultat  3 703  4 400 - 4 067  2 500 

 

BADMINTON 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger 7 181  10 000  11 649  7 250 

Salgsinntekter  7 181  10 000  11 649  7 250 

Sum driftsinntekter  7 181  10 000  11 649  7 250 

Bruttofortjeneste  7 181  10 000  11 649  7 250 

6551 Sportslig utstyr  4 643  5 000  2 796  4 750 

Kostnadsførte anskaffelser  4 643  5 000  2 796  4 750 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  2 000  3 500  3 360  2 500 

Kontingenter og gaver  2 000  3 500  3 360  2 500 

Sum driftskostnader  6 643  8 500  6 156  7 250 

Årsresultat   538  1 500  5 493   0 
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FRIIDRETT 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3101 Reklame/sponsorinntekter avg.fri  5 000       0 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger 13 464  20 000  21 356  20 000 

Salgsinntekter  18 464  20 000  21 356  20 000 

3928 Inntekt gaver  12 000  17 000  10 000  10 000 

Andre inntekter  12 000  17 000  10 000  10 000 

Sum driftsinntekter  30 464  37 000  31 356  30 000 

Bruttofortjeneste  30 464  37 000  31 356  30 000 

6510 Kostnadsførte anskaffelser      6 314   0 

6551 Sportslig utstyr   456  10 000  30 401  15 000 

Kostnadsførte anskaffelser   456  10 000  36 715  15 000 

6791 Eksterne treningsutgifter    2 000     0 

Fremmede tjenester   0  2 000   0   0 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs    2 000     0 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter  6 470  8 000  7 033  5 000 

Kontorkostnad  6 470  10 000  7 033  5 000 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig  7 527  4 000    5 000 

Kostnad og godtgjørelse for reiser  7 527  4 000   0  5 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget      1 350   0 

7415 Påmeldingsavgift serier, turneringer  2 430  1 500   300  1 500 

Kontingenter og gaver  2 430  1 500  1 650  1 500 

7790 Annen kostnad m/fradrag    7 000  18 448   0 

Annen kostnad   0  7 000  18 448   0 

Sum driftskostnader  16 883  34 500  63 846  26 500 

Driftsresultat  13 581  2 500 - 32 490  3 500 

Årsresultat  13 581  2 500 - 32 490  3 500 
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FOTBALL 

Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

    

2023 2023 2022 2024 

3001 Juletrasalg 
avg.pl  120 462  130 000  127 391  130 000 

3002 
Sponsorinntekter 
avg.pl  64 500    52 500   0 

3101 
Reklame/sponsorinnt
ekter avg.fri  24 966  30 000  35 326  35 000 

3104 Kiosksalg  104 984  10 000  118 472  115 000 

3202 Turnerings-
/Stevneinntekter    200 000  85 200   0 

3203 Fordelt tilskudd 
egne avdelinger 175 036  165 000  168 905  180 000 

Salgsinntekter  490 243  535 000  587 794  460 000 

3900 Andre 
driftsinntekter  69 000      77 500 

3923 Andre 
inntekter/arrangeme
nter    12 000    12 000 

3925 Loddsalg  56 730  50 000  66 736  65 000 

3927 
Dugnadsinntekter  19 385  65 000  15 902  67 500 

Andre inntekter  145 115  127 000  82 638  222 000 

Sum driftsinntekter  635 358  662 000  670 432  682 000 

4300 Innkjøp juletre  62 989  75 000  64 800  75 000 

4310 Varer til kiosk  71 969  40 000  34 518  70 000 

4330 Kostnader 
loddsalg  10 618  5 000  2 796  10 000 

Varekjøp  145 576  120 000  102 114  155 000 

Sum varekostnader  145 576  120 000  102 114  155 000 

Bruttofortjeneste  489 782  542 000  568 318  527 000 

6010 Ordinære 
avskrivninger  93 377  87 231  149 538  10 576 

Avskrivning  93 377  87 231  149 538  10 576 

6301 Leie av 
idrettshall  100 000  100 000  101 356  100 000 

Kostnader lokaler  100 000  100 000  101 356  100 000 

6440 Leie/leasing 
transportmidler  4 500  15 000  13 750  7 500 

Leie maskiner, 
inventar o.l.  4 500  15 000  13 750  7 500 

6510 Kostnadsførte 
anskaffelser    35 000  6 314   0 
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6551 Sportslig utstyr  128 598  130 000  100 904  130 000 

6552 Utstyr 
uteanlegg  6 706  12 500   850  6 000 

Kostnadsførte 
anskaffelser  134 415  177 500  108 709  136 000 

6770 Medisinsk 
behandling, utstyr 
etc.  1 078      2 000 

6790 Andre honorar  3 750      5 000 

6791 Eksterne 
treningsutgifter    10 000  9 999   0 

6792 
Dommerutgifter  25 182  35 000  30 525  30 000 

6793 Andre honorar  20 000  12 000    20 000 

Fremmede tjenester  50 010  57 000  40 524  57 000 

6840 
Trykking/Kopiering/B
rosjyrer    3 700     0 

6860 Møter, 
trenerutdanning/kurs  7 000  17 000  1 000  10 424 

6890 Stevne-
/Turneringsutgifter  25 150  50 000  2 350  25 000 

6892 Kostnader egen 
turnering/stevne  27 163   0  43 350  25 000 

Kontorkostnad  59 313  70 700  46 700  60 424 

7140 Reisekostnad, 
ikke oppg.pliktig  28 424  10 000  14 835  25 000 

Kostnad og 
godtgjørelse for 
reiser  28 424  10 000  14 835  25 000 

7321 
Markedsføringskostn
ader  7 341  2 500    3 000 

Salgs og 
reklamekostnader  7 341  2 500   0  3 000 

7400 Kontingent, 
fradragsberettiget  25 700  42 750  42 000  30 000 

7415 
Påmeldingsavgift 
serier, turnering  28 454  25 000  35 964  30 000 

7420 
Gaver/premier/bevil
gninger  35 172  37 500  35 651  35 000 

Kontingenter og 
gaver  89 326  105 250  113 615  95 000 

7500 
Forsikringspremie  16 205  17 500  16 360  17 500 

Forsikring  16 205  17 500  16 360  17 500 



92 
 

7710 Sosiale kost. 
spillere/trenere  10 693  25 000  22 704  15 000 

Annen kostnad  10 752  25 000  22 704  15 000 

Sum driftskostnader  593 663  667 681  628 091  527 000 

Årsresultat - 103 881 - 125 681 - 59 773   0 

 

 

BORDTENNIS 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3002 Sponsorinntekter avg.pl  8 000       0 

3101 Reklame/sponsorinntekter 
avg.fri  5 000       0 

3104 Kiosksalg  2 112      10 000 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger 33 212  10 000  9 707  35 000 

Salgsinntekter  49 274  10 000  9 707  45 000 

3928 Inntekt gaver  9 739    40 000   0 

Andre inntekter  9 739   0  40 000   0 

Sum driftsinntekter  59 013  10 000  49 707  45 000 

4310 Varer til kiosk  2 922      5 000 

Varekjøp  2 922   0   0  5 000 

Sum varekostnader  2 922   0   0  5 000 

Bruttofortjeneste  56 091  10 000  49 707  40 000 

6551 Sportslig utstyr  18 263  6 000  48 325  43 250 

Kostnadsførte anskaffelser  18 263  6 000  48 325  43 250 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs  5 314       0 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter        1 000 

Kontorkostnad  5 314   0   0  1 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  1 500       0 

7401 Spillerlisens   900      6 000 

7415 Påmeldingsavgift serier, 
turnering  1 321      10 000 

Kontingenter og gaver  3 721   0   0  16 000 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere   543      8 000 

Annen kostnad   543   0   0  8 000 

Sum driftskostnader  27 841  6 000  48 325  68 250 

Årsresultat  28 250  4 000  1 382 - 28 250 
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INNEBANDY 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3104 Kiosksalg  5 665  20 000  18 554  7 500 

3202 Turnerings-/Stevneinntekter    10 000  10 500  10 000 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger 32 314  30 000  32 034  32 500 

Salgsinntekter  37 979  60 000  61 088  50 000 

3927 Dugnadsinntekter    40 000  39 236  40 000 

Andre inntekter   0  40 000  39 236  40 000 

Sum driftsinntekter  37 979  100 000  100 324  90 000 

4310 Varer til kiosk  3 171  5 000   793  4 000 

Varekjøp  3 171  5 000   793  4 000 

4502 Spillere      4 800   0 

Fremmedytelser 0 0 4800 0 

Sum varekostnader  3 171  5 000  5 593  4 000 

Bruttofortjeneste  34 808  95 000  94 731  86 000 

6551 Sportslig utstyr        10 000 

Kostnadsførte anskaffelser   0   0   0  10 000 

6792 Dommerutgifter  5 850  10 000  4 200  13 500 

Fremmede tjenester  5 850  10 000  4 200  13 500 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs    5 000    5 000 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter   750      2 500 

Kontorkostnad   750  5 000   0  7 500 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig  8 383      6 000 

Kostnad og godtgjørelse for reiser  8 383   0   0  6 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  4 800  50 000  41 500  5 000 

7415 Påmeldingsavgift serier, turnering  30 800  4 000  3 250  16 000 

7420 Gaver/premier/bevilgninger    15 000  12 180  15 000 

Kontingenter og gaver  35 600  69 000  56 930  36 000 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere  2 651  6 000  6 299  4 000 

Annen kostnad  2 651  6 000  6 299  4 000 

Sum driftskostnader  53 234  90 000  67 429  77 000 

Årsresultat - 18 426  5 000  27 302  9 000 

 

SYKKEL 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3203 Fordelt tilskudd egne avd 7 181  10 000  9 707  8 500 

Salgsinntekter  7 181  10 000  9 707  8 500 

Sum driftsinntekter  7 181  10 000  9 707  8 500 

Bruttofortjeneste  7 181  10 000  9 707  8 500 

6551 Sportslig utstyr  5 406       0 

Kostnadsførte anskaffelser  5 406   0   0   0 

7400 Kontingent, 
fradragsberettiget  8 250  10 000  11 000  8 500 

Kontingenter og gaver  8 250  10 000  11 000  8 500 

Sum driftskostnader  13 656  10 000  11 000  8 500 

Årsresultat - 6 475   0 - 1 293   0 
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HÅNDBALL 
Regnskap Budsjett Regnskap BUDSJETT 

2023 2023 2022 2024 

3101 Reklame/sponsorinnt avg.fri  10 000    45 000   0 

3104 Kiosksalg  118 349  90 000  69 131  105 000 

3201 Medlemskontigenter  7 139       0 

3202 Turnerings-/Stevneinntekter    20 000    10 000 

3203 Fordelt tilskudd egne avdelinger 121 179  90 000  91 248  110 000 

3400 Offentlig tilskudd        5 000 

Salgsinntekter  256 667  200 000  205 379  230 000 

3900 Andre driftsinntekter  15 000       0 

3923 Andre inntekter/arrangementer  37 038  20 000  68 137  20 000 

3925 Loddsalg  13 559    30 683   0 

3927 Dugnadsinntekter  253 869  200 000  192 875  235 000 

3928 Inntekt gaver  8 000    15 000   0 

Andre inntekter  327 466  220 000  306 695  255 000 

Sum driftsinntekter  584 133  420 000  512 074  485 000 

4310 Varer til kiosk  72 404  60 000  62 817  70 000 

4330 Kostnader loddsalg  94 060  80 000  77 100  80 000 

Varekjøp  166 464  140 000  139 917  150 000 

Sum varekostnader  166 464  140 000  139 917  150 000 

Bruttofortjeneste  417 669  280 000  372 157  335 000 

6300 Leie lokaler  3 340    1 000   0 

Kostnader lokaler  3 340   0  1 000   0 

6510 Kostnadsførte anskaffelser  15 800  10 000  4 446  7 000 

6540 Inventar/Utstyr   102  1 000   659  1 000 

6551 Sportslig utstyr  60 211  25 000  44 514  30 000 

Kostnadsførte anskaffelser  76 113  36 000  49 619  38 000 

6790 Andre honorar      1 881   0 

6792 Dommerutgifter  14 255  8 000  11 024  15 000 

Fremmede tjenester  14 255  8 000  12 905  15 000 

6800 Kontorrekvisita   165      2 000 

6840 Trykking/Kopiering/Brosjyrer      2 625   0 

6860 Møter, trenerutdanning/kurs  26 802  6 500  11 290  10 000 

6890 Stevne-/Turneringsutgifter  78 166  87 000  4 400  100 000 

6892 Kostnader egen turnering/stevne    7 500    10 000 

Kontorkostnad  105 133  101 000  18 315  122 000 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig  25 780  30 000  21 076  50 000 

Kostnad og godtgjørelse for reiser  25 780  30 000  21 076  50 000 

7400 Kontingent, fradragsberettiget  44 372  40 000  35 982  50 000 

7415 Påmeldingsavgift serier, turnering  16 938  10 000  10 115  20 000 

7420 Gaver/premier/bevilgninger  13 390  20 000  65 901  10 000 

Kontingenter og gaver  74 700  70 000  111 998  80 000 

7710 Sosiale kost. spillere/trenere  29 108  35 000  56 003  30 000 

7790 Annen kostnad m/fradrag  4 950     569   0 

Annen kostnad  34 058  35 000  56 572  30 000 

Sum driftskostnader  333 379  280 000  272 385  335 000 
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Årsresultat  84 282   0  99 772   0 
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Balanse per 31/12-23 og 31/12-22, Lye IL 
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Balanse med årets IB 
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Resultat mot budsjett 
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Resultat mot fjoråret 
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Kommentarer til regnskap 

 

Bank og kassebeholdning per idrettsgruppe per 31/12-23 
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Utvikling medlemstall, Lye IL 
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2024-06 b) Kontrollutvalgets beretning 2023 

 

Dokumentet er tilgjengelig som fil på nettsidene: https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/ 

 

https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/
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2024-07 a) Avsetning til inkluderingsfond 

 

Lye IL ved hovedstyret foreslår følgende, for bedre å sikre tilgjengelige midler i 

inkluderingsfondet.  

  

- 2,5 % av hvert års overskudd, før fordeling til gruppene, avsettes til fond for 

vanskeligstilte 

▪ Medlemskontingent 

▪ Turneringer 

▪ Utstyr 

▪ Andre relevante kostnader for å drive med sin idrett 

  

  

Ved oppnådd fond på kr 50 000,- står hovedstyret fritt til å velge å ikke avsatte mer. 

  

Hovedstyret disponerer fondet, og avgjør også hvem som skal få midler ut fra gitte kriterier. 

Kriteriene settes av hovedstyret.  

 

 

Forslag til beslutning: 

 

Årsmøtet gir sin tilslutning til hovedstyrets forslag iht saksunderlaget, uten merknader.  
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2024-08 Medlemskontingent, Lye IL 2024 
 

Med grunnlag i generell prisøke i samfunnet (KI), som gir økte kostnader også for 

idrettslaget, sett i sammenheng med plan om ny aktivitetshall, ser hovedstyret behov for en 

moderat økning av medlemskontingent. Lye IL har en egen ordning hvor det er mulig å søke 

om støtte til utgifter for trening hos oss, som også kan søkes for medlemskontingent. 

Hovedstyret mener dette er en god ordning for å ivareta familier som opplever økonomiske 

hindringer for å la barna delta i en idrettsaktivitet, og legger i år fram en egen sak om å 

avsette en andel av overskuddet i idrettslaget hvert år, for å sikre tilgjengelige midler bedre. 

Se forrige sak.   

 

Medlem barn/ungdom 0 - 15 år: Forslag kr 925,- (fra 875,-)  

Medlem over 16 år: Forslag kr 1300,- (fra 1.200,-) 

Familiemedlemsskap: Forslag kr 2350,- (fra 2.250,-) 

Idrettskolen: Forslag kr 400,- (fra 375,-) 

Støttemedlemskap: Forslag kr 250,- (fra 200,-) 

Trenere, leder og styremedlemmer: Forslag kr 50,- (UENDRET) 

 

Forslag til beslutning:  

Årsmøtet gir sin tilslutning til hovedstyrets forslag til medlemskontingent, uten merknader.  
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2024-09 Lye ILs budsjett for 2024 
 

Se sak 2024-06 a) for saksunderlag, samme som for regnskap 2023.  

 

Forslag til beslutning:  

Årsmøtet godkjenner budsjett for 2024 iht saksunderlag, uten merknader. 

 

 

2024-10 Lye ILs organisasjonsplan 
 

Dokumentet er tilgjengelig for gjennomlesing på nettsidene, under  

https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/ 

 

Forslag til beslutning:  

Årsmøtet godkjenner organisasjonsplan, uten merknader.  

 

  

2024-11 Lovnorm for Lye IL 2024 

 

Dokumentet er tilgjengelig for gjennomlesing på nettsidene, under  

https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/ 

 

Forslag til beslutning:  

Årsmøtet godkjenner lovnorm for Lye IL 2024, uten merknader. 

 

  

https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/
https://lyeil.no/lye-il/dokumenter/arsmoter/


106 
 

2024-12 Valg av tillitsvalgte 

 

Hovedstyret 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 

Leder Henning Topnesvåg Henning Topnesvåg 1 år 
Kasserer Trond Sikveland Trond Sikveland 1 år 

Nestleder Ivar A Lomeland Ivar A Lomeland Ikke på valg 

Styremedlem  Siv Una Hagen Siv Una Hagen Ikke på valg 

Styremedlem Marianne Csiszar Marianne Csiszar Ikke på valg 
Styremedlem Monika Steiro Monika Steiro 2 år 

Styremedlem Cathrine B. Tunheim Cathrine B. Tunheim 2 år 

Varamedlem Anja Bryne Anja Bryne 2 år 

Varamedlem NA Anette Kvalbein 2 år 

 

Kontrollutvalg 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 

Leder Kjell Tjåland Kjell Tjåland Ikke på valg 
Medlem Ingve Skogen Ingve Skogen 2 år 

 

Valgkomite 

 2023 Forslag valg 2024 Varighet 
Fra handball Anette Kvalbein Anette Kvalbein 2 år 

Fra fotball Åshild Oma Åshild Oma 2 år 

Fra klatring Renate Vognsen Renate Vognsen Ikke på valg  
 

 

Forslag til beslutning: 

 

Årsmøtet godkjenner forslag til hovedstyret, iht saksunderlaget.  

Årsmøtet godkjenner forslag til valgkomiteen, iht saksunderlaget. 

Årsmøtet godkjenner forslag til Kontrollutvalget, iht saksunderlaget.  

Alle valg godkjennes ved akklamasjon.  
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